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SARIGÖL ve çevresinde
üzüm bağlarında budama, tel

germe, budama yapılan bağ
çubuklarını yüksek sistem tellere
iple bağlama gibi kışlık çalış-
malar soğuk hava yerine adeta
bahar havasında yapılıyor. Etrafı
papatyalarla çevrilen, meyve
ağaçlarının çiçek açtığı, as-
maların bile yapraklandığı
Sarıgöl'de işçiler üşümeden iş-
lerini kolaylıkla yapıyor. 

KIŞIN SOĞUĞU İŞÇİLERİ ÜŞÜTMEDİ

MANİSA’DA 31 Mart 2024 seçimlerinde Büyükşehir
Belediye Başkanı olan Ferdi Zeyrek, basın mensuplarıyla

buluşmasında önemli açıklamalarda bulundu. Belediyenin
borçlarından imar durumuna, hizmetlerden projelere,
Manisa-İzmir arası alternatif ulaşımdan Mesir Festival-
i’ne kadar birçok konuya değinen Başkan Zeyrek, satır
arasında dikkat çeken bir cümle kullandı. Hem ken-
disinin, hem de parti genel merkezinin
anketlerinde kendisinden memnuniye-
tin yüksek olduğunu öne süren Başkan
Zeyrek, “Nasip olursa bu hizmetlere
ben bir dönem daha devam etmek
istiyorum. Manisa’mıza da
hizmet etmek beni mutlu
ediyor” diyerek ikinci
dönemi olacak olan
2029 seçimleri için
şimdiden aday-
lığını ilan eden 
ilk isim olmayı
başardı.

YAPTIRDIĞI ANKETLERE GÖRE, HALK ZEYREK’TEN MEMNUNMUŞ!

MANİSA’NIN imar durumuna ilişkin gelen bir soru üzerine,
son gelişmeleri aktaran Başkan Zeyrek, “Temmuz ayında

imarla ilgili yürütmeyi durdurma kararı geldi mahkemeden. Birkaç
değişiklik yaparak 1/5000’lik imar planlarını tekrar meclisimizden
karar aldık ve askıya çıktık. Gelen vatandaş ve kurum itirazları
oldu. Şehir Plancıları Odası bunu mahkemeye taşıdı. Şu anda
adli süreç devam ediyor. Şimdi tek tek mahalleleri dolaşacağız.
Bizzat gideceğim, vatandaşlara anlatacağım. Mahallelere
belediye personelimizin de kontrolünde olan sandık koyacağız.
Mahallelinin kaç kat istediğini soracağız, gelen çoğunluğa göre
de çalışmalara başlayacağız” diye konuştu. 

MAHALLELERE SANDIK KURULACAK... KAÇ KAT İSTERSİNİZ DİYE SORULACAK

MANİSA Büyükşehir Belediyesi ile Ahmetli
Belediyesi, sürdürülebilir enerji ve yeşil

dönüşüm çalışmaları kapsamında önemli bir
projeye imza attı. Ahmetli’ye 2 megavatlık
Güneş Enerji Santrali (GES) kurulması için Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek ile Ahmetli Belediye Başkanı Fuat Mintaş
tarafından protokol imzalandı. İki belediyenin
ortak çalışması ile hayata geçirilecek GES pro-
jesi, 3 bin 216 ton karbon emisyonunu engelley-
erek hem çevre dostu enerji üretimini
destekleyecek hem de 7 bin 825 ağaca eş
değer bir çevresel katkı sunacak. 

PROJE, 7 BİN 825 AĞACA EŞ DEĞER KATKI SAĞLAYACAK

MANİSA'DA yolcu olarak bindiği taksi-
ciyi bıçaklamaya çalışarak gasp etmek

isteyen uyuşturucu bağımlısı Emirhan Ü.,
hakim karşısına çıktı. Manisa 5. Ağır Ceza
Mahkemesinde görülen davada Emirhan
Ü., mahkeme heyetine olay gününü anlattı.
Olay günü bir arkadaşıyla kafede otur-
duğunu, arkadaşının kahvesine kendisin-
den habersiz uyuşturucu madde attığını
iddia eden Emirhan Ü., "Benim sabıkam
dahi yok. Ben hiç bir canlıya zarar verecek
biri değilim. Mahkeme, Emirhan Ü.'nün tu-
tukluluk halinin devamına karar verirken,
duruşma 18 Mart tarihine ertelendi. 

ARKADAŞI KAHVESİNE UYUŞTURUCU MADDE ATMIŞ

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, aylık bilgilendirme toplantısında gazetecilerle bir araya geldiManisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, aylık bilgilendirme toplantısında gazetecilerle bir araya geldi
Başkan Zeyrek, başkanlık görevine bir dönem daha talip olacağını şimdiden duyurduBaşkan Zeyrek, başkanlık görevine bir dönem daha talip olacağını şimdiden duyurdu

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
aylık bilgilendirme toplantıları kapsamında 
Manisa’da görev yapan gazetecilerle bir araya
geldi. Başkan Zeyrek toplantıda direkt olarak 
basın mensuplarından gelen soruları yanıtladı.

DAHA BiR YILI DOLMADAN
iKiNCi DONEME GOZ DiKTi!
DAHA BiR YILI DOLMADAN
iKiNCi DONEME GOZ DiKTi!

BİNALARIN KAÇ KAT OLACAĞININ KARARINI
İŞİN UZMANLARI DEĞİL MAHALLELİ VERECEK
BİNALARIN KAÇ KAT OLACAĞININ KARARINI

İŞİN UZMANLARI DEĞİL MAHALLELİ VERECEK

MANİSA’DAKİ kent lokantası açılışında ilçelerde de en
kısa sürede kent lokantalarının faaliyete geçeceğini
açıklayan Başkan Zeyrek’e, lokantaların neden açıla-
madığı da soruldu. Başkan Zeyrek, soruya şu yanıtı
verdi: “ Kısıtlama tedbirlerinden dolayı dükkan kiralaya-
mıyoruz. Bizden önceki yönetimlere gösterilen esneklik
bizlere de gösterilseydi ben sözümde dururdum.”

İLÇELERDE KENT LOKANTALARI 
NEDEN AÇILAMADI?

ZEYREK KİMİ 

HEDEF GÖSTERDİ?

Yapılamayan

hizmetlerin 

sorumlusu kim?

Taksiciye bıçakla saldıran Emirhan Ü., "Uyuşturucu madde etkisindeydim, hatırlamıyorum. Korkutmak amacıyla yaptım" dedi

Taksici saldırganı hakim karşısına çıktı

2 megavatlık GES projesi için imzalar atıldı

Sönmezler suç örgütüne 
operasyon: 11 tutuklama

KENDİLERİNİ "askeri personel" olarak tanıtan
zanlıların, 212 kişiyi Milli İstihbarat Teşkilatı men-

subu yapmak, kamu kurumlarında görev vermek ya
da görevde yükselmesini sağlamak vaadiyle yak-

laşık 155 milyon lira
dolandırdığı tespit
edildi. Soruşturma
kapsamında 150
banka hesabına, 6
araç ve 5 taşınma-
za el konuldu.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi
ASELSAN yetkililerini ağırladı

MANİSA Teknokent ve Manisa Teknoloji
Transfer Ofisi tarafından ASELSAN iş birliği

ile ASELSAN Tedarik Zinciri Yönetimi Genel
Müdür Yardımcısı Murat Aslan, ASELSAN
Yönetim Kurulu Üyesi Emekli Tuğgeneral
Göksel Sevindik ve ASELSAN Yönetim Kurulu
Üyesi ve Gebze Teknik Üniversitesi Öğr. Üyesi
Prof. Dr. Ebru Tümer’in konuşmacı olarak
katıldığı bir konferans düzenlendi.

‘en düşük’ maaş 
31 bin 272 TL oldu   

Turgutlu Belediyesinde

TURGUTLU Belediyesi Per-
sonel A.Ş. bünyesinde çalışan

personelin 2025 yılında alacağı
maaşa yönelik sözleşme imzalandı.
Turgutlu Belediye Başkanı Çetin
Akın ve Belediye-İş Sendikası Ma-
nisa Şube Başkanı Devrim Dinçer
tarafından imzalanan sözleşme
kapsamında belediye personelinin
aylık alacağı en düşük ücret 31 bin
272 TL olarak belirlendi. 

Tarım işçilerine bahar geldi

5’te

7’de

5’te

2’de 6’da

6’da
6’da



GÜNCEL2

Burhan AKDEMİR
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Didem ALTINAY

MANİSA Teknokent ve Ma-
nisa Teknoloji Transfer Ofisi ta-
rafından ASELSAN iş birliği ile
ASELSAN Tedarik Zinciri Yöne-
timi Genel Müdür Yardımcısı
Murat Aslan, ASELSAN Yöne-

tim Kurulu Üyesi Emekli Tuğge-
neral Göksel Sevindik ve
ASELSAN Yönetim Kurulu
Üyesi ve Gebze Teknik Üniver-
sitesi Öğr. Üyesi Prof. Dr. Ebru
Tümer’in konuşmacı olarak ka-
tıldığı bir konferans düzenlendi.

Prof. Ümit Doğay Arınç Kül-

tür Merkezi’nde düzenlenen
konferansa Rektör Prof. Dr.
Rana Kibar, Rektör Yardımcıları
Prof. Dr. Ahmet Çetin ve Prof.
Dr. Kadir Ay, girişimciler, sektör
temsilcileri, öğretim üyeleri ve
çok sayıda öğrenci katıldı.

Rektör Prof. Dr. Rana Kibar

açılış konuşmasında, "Manisa
Celal Bayar Üniversitesi, sanayi
ve üniversite iş birliğini somut
projelerle sürdürüyor. Tekno-
kent ve Teknoloji Transfer Ofisi
ile yürütülen Akıllı Ürün ve Üre-
tim Sistemleri Araştırma ve Eği-
tim Merkezi Güdümlü Projesi
(AKÜM) ve Manisa Savunma
Sanayii Teknoloji Geliştirme
Kümesi (MASTEK) projeleri, bu
alandaki en güçlü çalışmalar
arasında yer alıyor. ASELSAN
ile iş birliği yapıyor olmak bizler
için son derece kıymetli" dedi.

Rektör Prof. Dr. Kibar ko-
nuşmasının sonunda ayrıca,
26-27 Şubat’ta Şehzadeler Yer-
leşkesinde yapılacak Ege Kari-
yer Fuarı’na tüm katılımcıları
davet ettiğini belirtti.

Manisa Teknokent ve Tek-
noloji Transfer Ofisi Genel Mü-
dürü Prof. Dr. Osman Çulha,
Manisa Teknokent ve Teknoloji
Transfer Ofisi çalışmaları ve
2018 yılında ASELSAN ile baş-
latılan iş birliğinin mevcut du-

rumu, araştırma altyapısı ve ge-
lecekteki vizyonu hakkında
önemli bilgilendirmelerde bu-
lundu.

Program, ASELSAN’ı tanı-
tan bir video ile devam etti.

ASELSAN Yönetim Kurulu
Üyesi Prof. Dr. Ebru Tümer,
"Bugün sizlere sadece başarı-
larımızı değil, 50 yıl önce temel-
leri atılan ve hala aynı tutku ve
kararlılıkla sürdürülen bir yolcu-
luğun öyküsünü paylaşacağız"
dedi. Prof. Dr. Tümer, ASEL-
SAN’ın her yıl %20’lik ihracat
büyümesi ile sürdürülebilir bü-
yümeyi yakaladığını, bu yıl dün-
yanın en hızlı büyüyen 10
savunma şirketi arasında yer
aldıklarını belirterek, "Bu bizler
için büyük gurur. Telsiz ile baş-
layan üretim yolculuğumuz
bugün uzaya ulaşmış durumda.
ASELSAN, yüksek teknolojiye
dayalı üretimi ile sürekli gelişi-
yor ve büyük bir savunma sa-
nayi olma yolunda emin
adımlarla ilerliyor. 2030 hedefi-

miz, dünyanın 30 savunma sa-
nayisi arasında yer almak"
dedi. ASELSAN’ın özündeki
değerlerin, ülkenin geleceğine
dair hayaller ve idealler oldu-
ğunu belirten Prof. Dr. Tümer,
ASELSAN’ın, vatan için çalış-
mak isteyenlerin kendini ada-
dığı, geliştirdiği ve kendini
gerçekleştirdiği bir yer oldu-
ğunu vurguladı.

ASELSAN Yönetim Kurulu
Üyesi Emekli Tuğgeneral Gök-
sel Sevindik, savunma sana-
yinde milli teknolojilerin
önemini anlatırken, ilerlemenin
üç sacayağını; akademik
kadro, sanayiciler ve öğrenciler
olarak tanımlayarak tecrübele-
rini paylaştı.

ASELSAN Tedarik Zinciri
Yönetimi Genel Müdür Yardım-
cısı Murat Aslan ise tedarik zin-
cirinin etkin yönetimi ve global
düzeydeki stratejiler üzerine bir
sunum gerçekleştirdi.

Program, toplu fotoğraf çe-
kimi ile sona erdi.

Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
ASELSAN yetkililerini ağırladı

MANİSALILAR Derneği, il-
çelerde birlik ve beraberlik bu-
luşmalarını gerçekleştirmeye
devam ediyor. Şubat ayında
Köprübaşı ilçesinde düzenle-
nen birlik ve beraberlik buluş-
ması hakkında açıklamalarda
bulunan Manisalılar Derneği
Başkanı Yunus Emre Şahin,
"Manisalılar Derneği olarak tüm
ilçelerimizi ziyaret ediyoruz.
Derneğimizi güçlendiriyoruz.
Köprübaşı ilçemizde üyelerimiz
ve Köprübaşılı vatandaşlar
yoğun bir katılım sağladı. Yerel
sanatçımız Nadir Saltık, ünlü
sanatçı Serap Sezer ve Kula
Yaren Ekibi sahne aldı. Mesir

saçımı gerçekleştirdik" dedi.
Açılış konuşmasını gerçek-

leştiren Yunus Emre Şahin,
Köprübaşı ilçesinin tarihinden
ve coğrafi özelliklerinden bah-
setti. Başkan Yunus Emre
Şahin, Köprübaşı'nın Ma-
nisa’nın kuzeydoğusunda yer
aldığını ve genç bir ilçe oldu-
ğunu belirtti. Ayrıca, ilçenin
ekonomik yapısı ve tarıma da-
yalı geçim kaynaklarına de-
ğindi. Başkan Şahin,
"Köprübaşı ilçemiz zorlu coğ-
rafi koşullara rağmen tarım,
balıkçılık ve zeytin üretimi gibi
faaliyetlerle ekonomik haya-
tına önemli katkılar sağlamak-
tadır. Son yıllarda başlayan bu
ekonomik dönüşüm ve gelişim

ilçenin geleceği bakımından
ümit vermektedir" dedi.

Başkan Yunus Emre Şahin,
Manisa'nın ve Köprübaşı'nın

değerini ortaya çıkarmak ve
insanlara hak ettikleri yaşam

standardını sağlamak ama-
cıyla faaliyetler yürüttüklerini
ifade etti. 

Başkan Şahin "9 yıl önce
kurulan Manisalılar Derneği
olarak ilçelerde örgütlenerek
güçlenmeye devam ediyoruz.
Manisa için çalışmaya koyul-
duk" dedi.

Etkinlikte yerel sanatçılar
Nadir Saltık, ünlü sanatçı
Serap Sezer ve Kula Yaren
Ekibi sahne aldı. 

Ayrıca, mesir saçımı ger-
çekleştirildi ve katılımcılara
çeşitli ikramlarda bulunuldu.
Manisalılar Derneği Başkanı
Yunus Emre Şahin, birlik ve
beraberlik buluşmalarını sürdü-
receklerini belirtti.

Manisalılar Derneği birlik ve beraberlik buluşması gerçekleştirdi



3
İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 232 42 90

MERCÜL ECZANESİ
0236 234 59 99

KORKMAZ ECZANESİ

GÜRER ECZANESİ

0236 250 30 00

0236 408 66 76

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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BORSA ECZANESİ
1919 - Karakol Cemiyeti adlı direniş örgütü kuruldu.
1924 - Nezihe Muhittin'in Başkanlığında Türk Kadınlar Birliği kuruldu.
1924 - Greenwich Gözlemevi, saat başı sinyallerini yayınlamaya başladı.
1932 - İlk Türk tangosu olan Mazi Kalbimde Bir Yaradır, Seyyan Hanım
tarafından ilk kez yorumlandı.
1958 - ABD Hava Kuvvetleri, Georgia eyaleti sahili açıklarında bir hidrojen
bombası kaybetti. Bomba bulunamadı.
1959 - Birleşik Krallık, Türkiye ve Yunanistan arasındaki "Kıbrıs" konulu
görüşmeler Zürih'te başladı.
1971 - Apollo 14, Ay yüzeyine indi.
1983 - Nokta dergisi yayın hayatına başladı.

GÜNÜN OLAYI

kendilerini "askeri per-
sonel" olarak tanıtan zanlıların,
212 kişiyi Milli İstihbarat Teşki-
latı mensubu yapmak, kamu
kurumlarında görev vermek ya
da görevde yükselmesini sağ-
lamak vaadiyle yaklaşık 155
milyon lira dolandırdığı tespit
edildi. Soruşturma kapsamında
150 banka hesabına, 6 araç ve
5 taşınmaza el konuldu

Manisa merkezli 10 ilde dü-
zenlenen nitelikli dolandırıcılık
ve suçtan kaynaklanan gelirin
aklanması operasyonunda
gözaltına alınan 17 şüpheliden
11'i tutuklandı.

Jandarma Genel Komutan-
lığı Kaçakçılık ve Organize Suç-
larla Mücadele Daire Başkanlığı
ile Manisa İl Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri, elebaşılığını

M.S'nin yaptığı "Sönmezler"
suç örgütünün çökertilmesi için
çalışma başlattı.

Kendilerini "askeri personel"
olarak tanıtan suç örgütü üye-
lerinin, aralarında şehit yakını
ve gazilerin de bulunduğu 212
kişiyi, Milli İstihbarat Teşkilatı
(MİT) mensubu yapmak, kamu
kurumlarında görev vermek ya
da görevde yükselmesini sağ-
lamak vaadiyle yaklaşık 155
milyon lira dolandırdığı belir-
lendi.

Yaklaşık 8 ay süren teknik
ve fiziki takibin ardından Ma-
nisa, İstanbul, İzmir, Ankara,
Antalya, Mersin, Muğla, Bursa,
Kütahya, Uşak'ta eş zamanlı
düzenlenen operasyonda, ara-
larında M.S'nin de bulunduğu
17 şüpheli gözaltına alındı.

Şüphelilerin adreslerinde
yapılan aramalarda mağdur-
lara ait 114 adli sicil kaydı,
117 diploma fotokopisi, 136
kimlik fotokopisi, 244 iş baş-
vuru belgesi, 1121 vesikalık, 3
güvenlik soruşturması, 55
sağlık raporunun yanı sıra 10
askeri kamuflaj, aralarında
Cumhurbaşkanlığı, MİT, Tür-
kiye Cumhuriyet Merkez Ban-
kasının da bulunduğu
kurumlar adına düzenlenmiş
362 sahte evrak, 2 sahte kim-
lik, 2 jandarma armalı cüzdan,
2 sahte askeri takdir belgesi,
kelepçe, rozet, kaşe, 3 ruhsat-
sız tabanca, 548 mermi, 14
harici bellek, 18 cep telefonu,
7 dizüstü bilgisayar, 38 tarihi
sikke ile 9 hafıza kartı ele ge-
çirildi.

Ayrıca, "Suçtan Kaynakla-
nan Mal Varlığı Değerlerinin
Aklanması" suçu kapsamında
zanlıların kullandığı tespit edi-
len 150 banka hesabına, 6
araç ve 5 taşınmaza el ko-

nuldu.
Manisa İl Jandarma Komu-

tanlığında işlemleri tamamla-
nan 17 şüpheli, sağlık
kontrolünden sonra adliyeye
sevk edildi.

Şüphelilerden 2'si savcılık
sorgusunun ardından serbest
bırakıldı. Zanlılardan 11'i çıka-
rıldığı hakimlikçe tutuklandı,
4'ü ise adli kontrol şartıyla sa-
lıverildi. AA

Sönmezler suç örgütüne operasyon:
11 şüpheli tutuklandı
Sönmezler suç örgütüne operasyon:
11 şüpheli tutuklandı

içişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya, Fetullahçı Terör Örgü-
tü'ne (FETÖ) yönelik 29 ildeki
"Kıskaç-37" operasyonlarında
93 şüphelinin gözaltına alındı-
ğını bildirdi.

Yerlikaya, sosyal medya he-
sabından yaptığı açıklamada,
bir haftadır 29 ilde FETÖ'ye yö-
nelik "Kıskaç-37" operasyonla-
rının düzenlendiğini belirtti.

Operasyonlarda 93 şüpheli-
nin yakalandığını aktaran Yerli-
kaya, şüphelilerin örgütün

askeri mahrem ve öğrenci yapı-
lanması içinde faaliyet yürüt-
mek, ankesörlü telefonlarla
örgütte sorumlu şahıslarla irti-
batta bulunmak ve örgütün
kripto haberleşme programı
"ByLock"u kullanmak suçların-
dan arandığını ifade etti.

Yakalananlar arasında
FETÖ soruşturmaları kapsa-
mında ifade ve teşhislerde ad-
ları geçen, haklarında
kesinleşmiş hapis cezası ile
aranma kaydı olanların da bu-

lunduğunu vurgulayan Yerli-
kaya, şunları kaydetti:

"Cumhuriyet başsavcılıkları
ile Emniyet Genel Müdürlüğü
TEM Daire Başkanlığı, KOM
Başkanlığı ve İstihbarat Baş-
kanlığı koordinesinde, il emni-
yet müdürlükleri TEM ve KOM
şube müdürlüklerince, Adana,
Afyonkarahisar, Ankara, An-
talya, Bursa, Çanakkale, Çan-
kırı, Çorum, Edirne, Erzurum,
İstanbul, İzmir, Kahramanma-
raş, Kastamonu, Kırıkkale,

Kırklareli, Kırşehir, Kocaeli,
Konya, Kütahya, Manisa, Ma-
latya, Muğla, Niğde, Osma-
niye, Sakarya, Sivas, Şanlıurfa
ve Trabzon'da operasyonlar
düzenlendi. FETÖ elebaşının
ölümünden sonra da bu hain
terör örgütüne yönelik yürüttü-
ğümüz mücadelede hiçbir
gevşemeye yer yok."

Yerlikaya, operasyonları
gerçekleştiren cumhuriyet
savcısı ve polisleri tebrik etti.
AA

FETÖ operasyonları devam ediyorFETÖ operasyonları devam ediyor

içişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya, İstanbul'da H.Ç'nin, Ma-
nisa'da M.S'nin elebaşılığını
yaptığı 2 organize dolandırıcı
suç örgütüne yönelik jandarma
tarafından düzenlenen
"HÜCRE-8" operasyonlarında
64 şüphelinin yakalandığını bil-
dirdi.

Yerlikaya, sosyal medya he-
sabından yaptığı paylaşımda,
operasyonlar kapsamında yak-
laşık 5 milyar lira değerindeki
590 arsa, 80 konut, 150 banka
hesabı, 5 otomobil ve 1 moto-

siklete el konulduğunu ifade
etti.

Şüphelilerin 19'unun tutuk-
landığını, 41'i hakkında adli
kontrol kararı verildiğini belirten
Yerlikaya, diğerlerinin işlemleri-
nin devam ettiğini duyurdu.

Cumhuriyet başsavcılıkları
ve Jandarma Genel Komutan-
lığı KOM Daire Başkanlığı koor-
dinasyonunda, il jandarma
komutanlıklarınca yapılan çalış-
malar sonucunda düzenlenen
operasyonlara ilişkin bilgi veren
Yerlikaya, şunları kaydetti:

"İstanbul ve Manisa mer-
kezli Ankara, Afyonkarahisar,
Antalya, Balıkesir, Bursa, Bur-
dur, Çanakkale, Denizli, Edirne,
Eskişehir, Iğdır, İzmir, Giresun,
Karabük, Kırklareli, Kütahya,
Konya, Mersin, Muğla, Tekir-
dağ ve Uşak'ta düzenlenen
operasyonlarda organize do-
landırıcı suç örgütü üyesi şüp-
helilerin, suç işlemek amacıyla
örgüt kurmak, nitelikli dolandırı-
cılık, suçtan kaynaklanan mal
varlığı değerlerinin aklanması
ile 5403 Sayılı Toprak Koruma

ve Arazi Kullanımı Kanunu'na
muhalefet suçlarından savcılık-
larımızca haklarında soruş-
turma başlatıldı."

Yerlikaya, operasyonlarda
ruhsatsız tabancalar, çok sa-
yıda çek, senet, bilgisayar ve
dokümanın ele geçirildiğini ak-
tardı.

Paylaşımında operasyonlara
ilişkin görüntülere yer veren
Yerlikaya, "Lütfen, telefonda
kendisini devlet memuru olarak
tanıtıp para ve altın isteyenlere
inanmayın. Şüpheli durumları

112 Acil Çağrı Merkezi'ne bildi-
rin, biz gereğini yapalım. Ope-
rasyonları koordine eden
cumhuriyet başsavcılıklarımızı

ve operasyonları gerçekleştiren
kahraman jandarmamızı tebrik
ediyorum." ifadelerini kullandı.
AA

Dolandırıcılık örgütüne büyük darbe!Dolandırıcılık örgütüne büyük darbe!

MAnisA’dA girdikleri
evden 1 milyon liralık ziynet eş-
yası çalan şüpheliler yakalandı. 

Manisa’nın Salihli ilçesinde
girdikleri evden yaklaşık 1 mil-
yon liralık ziynet eşyası çalan
şüpheliler, polis ekipleri tarafın-
dan yakalandı. Yakalanan 2
şüpheli çıkarıldığı mahkemece
tutuklandı. 

Olay, 3 Ocak’ta Cumhuri-
yet Mahallesi 309 Sokak’ta
meydana geldi. Edinilen bilgiye
göre, evlerindeki yaklaşık 1 mil-
yon TL değerindeki ziynet eş-
yasını yerinde bulamayan T.E.
(85), hırsızlık şüphesiyle du-
rumu polise bildirdi. İhbarla ad-
rese gelen Salihli İlçe Emniyet
Müdürlüğü ekipleri, evde ince-

leme yapıp, hırsızlık şüphelileri-
nin yakalanması için çalışma
başlattı. Cumhuriyet Başsavcı-
lığı koordinesinde, Salihli İlçe
Emniyet Müdürlüğü ekipleri ta-
rafından yapılan çalışmalar so-
nucunda, güvenlik kamera
görüntülerinden, hırsızlık olayını
İzmir’den araçla gelen G.U.(41)
ve K.K. (48) olduğu tespit

edildi. Şüpheliler, Salihli Polisi
ve İzmir İl Emniyet Müdürlüğü
ekipleri tarafından saklandıkları
yerde yakalandı. Gözaltına alı-
nan şüpheliler Salihli’ye geti-
rildi. Salihli İlçe Emniyet
Müdürlüğündeki işlemlerinin ar-
dından 2 şüpheli, çıkarıldıkları
mahkemece tutuklanıp, ceza-
evine gönderildi.  ihA

AlAşehir Belediyesinde
temizlik işçisi olarak çalışan
Raşit Kırbaş, caddede temizlik
yaparken, bulduğu cüzdanı
sahibine teslim ederek, "İn-
sanlık ölmemiş" dedirtti.  

Geçtiğimiz günlerde
Sevgi Yolu üzerinde temizlik
yapan Raşit Kırbaş, Alaşehir
Sevgi Yolu üzerinden rutin te-
mizliklerini yaparken, içeri-
sinde para, kredi kartı ve
kıymetli evrakların bulunduğu
cüzdan buldu. 

Kırbaş'ın, durumu temizlik
çavuşuna bildirmesinin ardın-
dan cüzdan içinde bulunan te-
lefon numarasından cüzdan

sahibine ulaşılarak, sahibine
teslim edildi.  

BAşkAn işçiyi 
kutlAdı  

Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu davranış-
larında dürüst olan işçisi Raşit
Kırbaş’ın bu davranışına kayıt-
sız kalmayarak, makamında
kabul etti.

İşçisini tebrik eden Baş-
kan Öküzcüoğlu üzerinde,
"Halen görev yapmakta oldu-
ğunuz belediyemiz hudutları
dahilindeki bir mıntıkada içeri-
sinde para ile birlikte kıymetli
materyallerde olan içi dolu bir
cüzdanı bulunca hiç tereddüt

etmeden sahibine ulaşarak
teslim etmiş olduğunuzu
memnuniyetle öğrendim. Bu
vesile ile de gıyabınızda sıralı

amirlerimizle yaptığım görüş-
meler neticesinde, sizin nor-
mal zamanlarda da mesai
arkadaşlarınızla uyum içer-

sinde çalışma disiplinine
azami riayet eden, çalışkan ve
gayretli bir personeli-
miz olduğu konu-
sunda
bilgilendiril-
dim. İş bu ne-
denle sizi
emsallerinize
örnek olan
tüm bu güzel
davranışların-
dan dolayı kutlar,
bundan sonraki ça-
lışma hayatınızda başarı-
lar dilerim." yazılı bir teşekkür
belgesi verdi.  

Başkan Ahmet Öküzcü-

oğlu, "Böyle çalışkan, dürüst
bir personelimiz olmasından

dolayı çok gurur duy-
dum. Bizim ol-

mazsa olmazımız
dürüst olmaktır.
Personelimizi
örnek davranı-
şından dolayı
kutluyorum."

dedi. 
İşçi Raşit

Kırbaş ise şunları
söyledi: "Bugüne

kadar harama el sürme-
dim. Allah bana nasip etme-
sin, ben insanlık görevimi
yaptım."  ihA

Alaşehir'de temizlik görevlisinden örnek davranış

Milyonluk hırsızlık! Polisten kaçamadılar Milyonluk hırsızlık! Polisten kaçamadılar 
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MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, yangın güvenliğini sağ-
lamak amacıyla denetimlerini
sürdürüyor. Oteller, kamu ku-
rumları, işletmeler ve yoğun
insan trafiğinin bulunduğu alan-
larda yangın güvenliği denetim-
leri gerçekleştiren ekipler,
eksiklikleri tespit ederek rapor
oluşturuyor.   

Binaların Yangından Ko-
runması Yönetmeliği kapsa-
mındaki kriterler çerçevesinde
incelemelerini yapan Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanlığı, 2024 yılında
bin 768 noktada denetim ger-
çekleştirirken 2025 yılında da

denetimlerini aralıksız sürdü-
rüyor. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı, il
genelinde denetimlerine devam
ediyor. Bu doğrultuda insan yo-
ğunluğunun yaşandığı başta
oteller olmak üzere kamu
kurum ve kuruluşları ile özel,
tüzel kişilere ait her türlü yapı,
bina, işyeri, işletme ve tesiste
yangın güvenlik denetimleri
gerçekleştiriliyor. Binaların Yan-
gından Korunması Yönetmeliği
kapsamındaki kriterler çerçeve-
sinde denetimlerini yapan ekip-
ler, eksikliklere dair rapor
oluşturuyor. 

"EKİPLERİMİZ SÜREKLİ 
SAHADA DENETİMLER 
GERÇEKLEŞTİRİYOR" 

Yangın Önlem ve Eğitim
Şube Müdürlüğü ekiplerinin sü-
rekli olarak sahada denetimler
gerçekleştirdiğini belirten İtfaiye
Dairesi Başkanı Gürhan İnal,
"Özellikle yangın çıkışları, acil çı-
kışlar, yangın algılama sistem-
leri, davlumbazlara bakılmakta.
Buna göre uygunluk ve denetim
yazıları verilmekte. Bu denetim-
lerde vatandaşlarımızın Manisa
Büyükşehir Belediyesi itfaiye-
sine güvenmesini söylüyoruz.
Her bir ayrıntıyı detaylı olarak in-
celeyerek denetim raporlarını
uygun işletmelere vermekteyiz.
Bazı otellerimiz, yurtlarımız,
pansiyonlarımız da denetim için
çağırıp yangın güvenliğinden
emin olmak istiyor" dedi. 

"2024’TE BİN 768 
NOKTADA DENETİM

YAPILDI" 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi İtfaiye Dairesi Başkanlı-
ğı’nın 2024 yılında bin 768
noktada denetim yapıldığını
kaydeden Daire Başkanı Gür-
han İnal, "2025 yılında da de-
netimlerimiz aralıksız devam
ediyor. Son bir haftada 14 adet
itfaiye uygunluk raporu düzen-
lendi. Küçük eksiklikler de olsa
bunları firma yetkililerine söyle-
yerek tamamıyla düzenlenme-

sini sağladık. Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi İtfaiyesi olarak
denetimlerimizi yapmaya
devam edeceğiz. Vatandaşları-
mız her zaman bize güvensin-
ler" ifadelerini kullandı. 

"BİLİNÇLENMEYİ 
SAĞLAMAK İSTİYORUZ" 
Denetimlerde; yağmur-

lama sistemi, duman algılama,
yangın dolapları, paratoner, acil
çıkış kapısı pozisyonlarının uy-
gunluğu gibi hususların denet-
lendiğini dile getiren Yangın
Önlem ve Eğitim Şube Müdürü
Ercan Özçelik, "Manisa Büyük-
şehir Belediyesi olarak rutin de-
netimlerimizin yanı sıra
denetleme taleplerine cevap
vermeye devam ediyoruz. Otel-
ler, yurtlar, hastane, dershane
gibi insanların yoğun olarak bu-
lunduğu yerleri denetlemeye
geldiğimizde yangın sistemlerini
kontrol ediyoruz. Yangınlar ge-
nellikle ilk çıkış esnasında sön-
dürülebilirse söndürülür. Biz
onun için şunu diyoruz; yangın-
lar ilk çıktığı anda söndürülebil-
meli. Bu da bilinçle olabilecek
bir şey. Bu bilinçlenmeyi sağla-
mak için çalışıyoruz. Denetledi-
ğimiz yerlerde bu uyarılarımızı
yapıyoruz. Bize herhangi bir yer-
den yangın eğitimi ile ilgili talep
geldiğinde de eğitim birimimiz
cevap veriyor" şeklinde ko-
nuştu. İHA

Bolu Kartalkaya’da yaşanan otel yangınının ardından denetimler sıklaştırıldı

Yangın güvenliği için denetimler devam ediyor   

ŞEHZADELER Belediyesi
Zabıta Müdürlüğü ekipleri va-
tandaşların sağlıklı ve güvenli
alışveriş yapabilmesi için mar-
ketlerde geniş çaplı denetimler
gerçekleştirdi.   

Denetimler kapsamında
temel gıda ve tüketim ürünleri-
nin fiyat etiketleri, son kullanma
tarihleri, kasa fiyatları ile raf fi-
yatlarının uyumu, hijyen kural-
ları ve gramaj kontrolleri

titizlikle incelendi. Özellikle son
dönemde artan fiyat dalgalan-
maları nedeniyle marketlerde
fahiş fiyat artışı ve stokçuluk
gibi olumsuzlukların önüne
geçmek amacıyla kontroller

sıklaştırıldı. Zabıta ekipleri, bazı
marketlerde fiyat etiketi eksik-
liği, kasa ve raf fiyatları ara-
sında tutarsızlık gibi ihlaller
tespit etti. Eksikliklerin gideril-
mesi için işletmelere uyarılarda
bulunan ekipler, mevzuata ay-
kırı durumlarla ilgili yasal işlem
başlatılacağını duyurdu. Ay-
rıca, halk sağlığını tehdit ede-
bilecek tarihi geçmiş ürünlerin
tespit edilmesi halinde ilgili
ürünlere el konulacağı ve mar-
ketlere cezai işlem uygulana-
cağı belirtildi. Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay yapılan denetimlerle ilgili
yaptığı açıklamada, "Yurttaşla-
rımızın sağlıklı ve güvenli alış-

veriş yapabilmesi için dene-
timlerimizi aralıksız sürdürüyo-
ruz. Fahiş fiyat artışı, etiketsiz
satış ve hijyen konularında sıfır

tolerans politikamız devam
edecek. Halkımızın haklarını
korumak için tüm ekiplerimiz
sahada olacak" dedi. İHA

Şehzadeler Belediyesi zabıtası
marketleri mercek altına aldı   

Şehzadeler Belediyesi zabıtası
marketleri mercek altına aldı   

MANİSA İl Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri tarafından il
genelinde okul servis araçla-
rına yönelik yapılan denetim-
lerde 42 araç ve sürücüsüne
cezai işlem uygulanırken 9 ara-
cın da trafikten men edildiği
bildirildi.   

Manisa İl Jandarma Ko-

mutanlığı emrinde görevli Trafik
Jandarması Timlerince öğrenci
taşıyan okul servis araçlarının
huzur ve güven içerisinde okul-
lara gidiş ve gelişlerini sağla-
mak amacıyla, Manisa il
genelinde eş zamanlı olarak
okul servis araç ve şoförlerine
yönelik özel denetim gerçek-

leştirildi. Yapılan denetime 27
Jandarma trafik timi ve 63 per-
sonelin katıldığı bildirildi. Dene-
timlerde 139 okul servis aracı
ve şoförünün kontrol edildiği,
42 araç ve sürücüsüne trafik
idari para cezası düzenlendiği
ve 9 aracın da trafikten men
edildiği açıklandı.  İHA

Okulların açıldığı ilk gün 42 okul servisi
ve sürücüsüne ceza kesildi   
Okulların açıldığı ilk gün 42 okul servisi
ve sürücüsüne ceza kesildi   

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü ekiplerince il ge-
nelinde son bir ayda yapılan
uyuşturucu operasyonlarında
gözaltına alınan 439 kişiden 75'i
tutuklanırken, 116 aranan şahsın
da yakalandığı bildirildi.   

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube

Müdürlüğünce Akhisar, Alaşehir,
Salihli, Soma ve Turgutlu NSM
Büro Amirlikleri ile birlikte il ge-
nelinde uyuşturucu madde tica-
reti yapan, aracılık eden,
nakleden ve kullanan ve bulun-
duran şahısların deşifresine yö-
nelik 01-31 Ocak 2025 tarihleri
arasında yapılan operasyonlarda
439 şüpheli şahıs yakalanırken,

75 şahsın tutuklandığı, aranan
116 şahsın da yakalandığı açık-
landı. Yapılan operasyonlar kap-
samında, 28 bin 872 sentetik
ecza hapı, 1.654 gram esrar
maddesi, 545 gram metamfeta-
min maddesi, 445 gram Bonzai,
59 adet ecstasy hap, 3 gram ko-

kain maddesi, 5 adet ruhsatsız
tabanca, 2 adet ruhsatsız av tü-
feği, 26 adet fişek, 5 adet has-
sas terazi ve 110 bin 135 TL
uyuşturucu madde ticaretinden
elde edildiği değerlendirilen pa-
ranın ele geçirildiği kaydedildi.
İHA

75 kişi tutuklandı   MANİSA'DA eski eşi tarafından onlarca bıçak
darbesiyle ağır yaralanan talihsiz kadın yaşam mü-
cadelesi veriyor.   

Manisa'nın Ahmetli ilçesinde meydana gelen
olayda ayrıldığı eşini birçok yerinden bıçaklayan
eski eş olayın ardından kayıplara karıştı. 

Edinilen bilgiye göre olay dün Ahmetli ilçe-
sinde meydana geldi, iddiaya göre bir süre önce
eşinden ayrılan 38 yaşındaki Melek Küçür eski
eşinden tehdit aldığını iddia ederek emniyete baş-
vurdu ancak kısa bir süre sonra eski eş Erol Y.'nin
bıçaklı saldırısına uğradı.

Vücudunda onlarca bıçak darbesi bulunan ve
saldırıda ağır yaralanan Melek Küçür, Turgutlu Dev-
let Hastanesine kaldırılarak ilk tedavisi burada ya-
pıldı.  Ardından Manisa Celal Bayar Üniversitesi
Hastanesine sevk edilen talihsiz kadının hayati teh-
likesi bulunduğu ve yoğun bakım servisinde teda-
visine devam edildiği öğrenildi. Diğer yandan
Melek Küçür'ü onlarca defa bıçaklayan gözü dön-
müş eski eş Erol Y.'nin yakalama çalışmalarına
devam edildiği öğrenildi.  İHA

Gözü dönmüş şahıs eski 
eşini onlarca kez bıçakladı 

Manisa'da son bir ayda uyuşturucudan 
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Yenilenen, dijitalleşen dünya ile birlikte gün
içinde zamanın büyük çoğunluğunu ekran karşısında
geçiriyor hatta gün içindeki işlerimizi yaparken bile te-
lefon veya televizyon ekranını dahil edebiliyoruz.
Ama ya bu alışkanlık kilo aldırıyorsa…
Bu yazıda sizinle yemek yerken ekran karşısında
vakit geçirmenin doğru olup olmadığı hakkında konu-
şacağız.

İlk önce yemek yerken ve yedikten sonrasında
vücutta neler oluyor, sistem nasıl işliyor ondan bah-
sedelim. Tokluk sinyalinin salgılanması için yani doy-
duğumuzu anlamamız için; yediğimiz tabak,
görseliyle kokusuyla bize hitap etmeli. Bir de çiğ-
neme faktörünü artırmalıyız yani bolca çiğnemeliyiz
ki beynin tokluk sinyali salgılaması kolaylaşsın.

Peki yemek yerken ekran başında vakit geçirince
ne oluyor? 

Doygunluk hissetmiyor olabilirsiniz: Hazırladığınız
tabağın görseli ve kokusu beyin için bir uyarıcıdır. Bu
uyarılar ile birlikte tokluk sinyalinin salgılanması 20 dk
içerisinde gerçekleşir. Eğer dikkatinizi dağıtıyor ve ne
yediğinizi fark etmeden yiyorsanız, bu sinyal daha
geç ve daha az salgılanır.

Porsiyonu aşıyor olabilirsiniz: İkinci adımda tokluk
sinyalinin daha az veya geç salgılanmasıyla birlikte,
doymak için ne yapacaksınız? Muhtemelen daha
fazlasını yiyeceksiniz. Böylece alınan kalori artarak
kilo artışının önü açılır.

Hazımsızlık çekebilirsiniz: Dikkatiniz yediğiniz
öğünde değil ve dağınıkken bol bol çiğnemeyi ihmal
edebilirsiniz. Hızlı yiyerek yeteri kadar küçültmeden
yuttuğumuz lokmalar, midenin sindirimini zorlaştırır.
Şişkinlik ve hazımsızlık hissedebilirsiniz.

Yani dikkatiniz tükettiğiniz öğünde olsun, ne yedi-
ğinize önem verin. Yemeğin tadını, kokusunu alın ve
hazırladığınız tabağın düzenine özen gösterin. Daha
sakin bir ortamda bilincine vararak yemek yemeye
çalışın. Aslında kendinize de yemeğinize de hak ettiği
değeri gösterin. 

Tüm bunları yaparak, gün içindeki beslenme ruti-
ninden daha fazla keyif alın ve ekran bağımlılığının
sebep olabileceği kilo artışının önüne geçin…   

CEREN 
KORKMAZ

SAĞLIKLI YAŞAM

EKRAN KARŞISINDA NE YEDİĞİNİZİ
FARK EDİYOR MUSUNUZ?

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesi
ve çevresinde üzüm bağlarında

kışlık bakımları yapan tarım iş-
çileri bahar havasında çalışma-

larını aralıksız sürdürüyor. Sarı-
göl ve çevresinde üzüm bağla-
rında budama, tel germe,
budama yapılan bağ çubuklarını
yüksek sistem tellere iple bağ-
lama gibi kışlık çalışmalar soğuk
hava yerine adeta bahar hava-
sında yapılıyor. Etrafı papatya-
larla çevrilen, meyve ağaçlarının
çiçek açtığı, asmaların bile yap-
raklandığı Sarıgöl'de işçiler üşü-
meden işlerini kolaylıkla yapıyor. 

Kadın tarım işçilerinin
günde 850 lira yevmiye aldığını
kaydeden dayıbaşı Necati Coş-
kun, "Havalar ılık geçiyor bu ne-
denle bağların kışlık çalışmaları
aksamadan yapılıyor. Kimi yer-
lerde bağlarda erken uyanma

görmekteyiz. Badem, erik ve
kayısı ağaçları çiçekleri açtı.

Bahar havasında bağlarda ve
tarlalarda işçi arkadaşlarımız

rahat çalışma imkanı buluyor-
lar." dedi.  İHA

Tarım işçileri bahar havasında çalışıyor   

TURgUTLU Belediyesi ile
Belediye-İş Sendikası arasında
2025 yılında en düşük personel
maaşının 31 bin 272 TL olma-
sına yönelik sözleşme imza-
landı.   

Turgutlu Belediyesi Perso-
nel A.Ş. bünyesinde çalışan
personelin 2025 yılında alacağı
maaşa yönelik sözleşme imza-
landı. Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın, Belediye-İş
Sendikası Manisa Şube Baş-
kanı Devrim Dinçer, Personel
A.Ş. Genel Müdürü Orhan Era-
tıcı tarafından imzalanan söz-
leşme kapsamında belediye
personelinin aylık alacağı en

düşük ücret 31 bin 272 TL ola-
rak belirlendi. Ayrıca bu ücrete
ek olarak; nisan ve ekim ayla-
rında 11 günlük yevmiye verile-
cek. Kurban Bayramı’nda 10
günlük yevmiye, Ramazan
Bayramı’nda 1.350 TL olmak
üzere Bayram Yardımı yapıla-
cak. Çocuğu olan personel,
çocuklarının eğitim durumuna
göre 500 TL ile 1300 TL ara-
sında Eğitim Yardımından ya-
rarlanacak. Evlenme yardımı
3000 TL, Ölüm Yardımı 3500
TL olarak belirlendi. Yangın, su
baskını, deprem gibi felaket-
lerde 5 gün, çocuğun sünneti
halinde 3 gün, evini taşıyana 2

gün, Dünya Engelliler Gü-
nü’nde tüm engelli çalışanlara
1 gün ücretli izin verilecek. Ay-
rıca Hac görevini yerine getir-
mek için Hacca giden
çalışanlar Hac süresince ücretli
izinli sayılacaklar. Yine, kadın
çalışanlar ay içerisinde kendi
belirleyecekleri bir tarihte 1 gün
izinli sayılacaklar. Toplu İş Söz-
leşmesinin ikinci ve üçüncü yı-
lında ise tüm ücretlere
enflasyon oranında zam yapıl-
masına karar verildi. 

"BİR gURURU DAHA 
YAŞIYORUZ" 

İmza töreninde açıklama-
larda bulunan Turgutlu Belediye

Başkanı Çetin Akın, "Belediye-
mizde mesai arkadaşlığı yaptı-
ğımız, işçi arkadaşlarımızın
sendikası olan Belediye-İş Sen-
dikası ile toplu görüşmelerimiz
bitmiştir. Bir gururu daha yaşı-
yoruz. CHP Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel'in söylediği
gibi Türkiye’deki bütün CHP'li
belediyelerde asgari ücret 30
bin liranın altında olmayacak
demişti. Bizlerde bütün şartları-
mızı zorladık. Bugün itibariyle
belediyemizde çalışan mesai
arkadaşlarımızın maaşlarının en
düşük oranı 31.272 TL olarak
sözleşmemizi imzaladık. İkra-
miyeleri ve sosyal haklarıyla
yaklaşık 33 bin lira civarında bir
maaş ödemesi yapacağız. Bu
maaşlar bugünkü Türkiye şart-
larında bizim istediğimiz miktar-
larda değil. Ancak hükümetin
Cumhuriyet Halk Partili beledi-
yelere uyguladığı politikalar
hem ekonomik anlamda hem
de hukuki anlamda ciddi sıkın-
tılar oluşturmakta. Biz de bu
maaşları ödemek için elimizden
gelen gayreti göstererek işçile-

rimizin daha fazlasını hak ettik-
leri maaşlarını günü güne öde-
yeceğiz. Bugüne kadar bütün
ikramiyeleri, sosyal hakları ma-
aşlarıyla beraber günü gününe
ödediysek bundan sonra da bu
ücretleri ödeme gayreti içeri-
sine gireceğiz. Allah bize
ödeme kolaylığı versin, işçi ar-
kadaşlarımızın da aldıkları ma-
aşları anaların ak sütü gibi helal
olsun. Sözleşmemiz hayırlı
olsun" dedi. 

"ÇALIŞANLARIMIZA
HAYIRLI VE UĞURLU 

OLSUN" 
Personel A.Ş Genel Mü-

dürü Orhan Eratıcı, "Personel
A.Ş ve Belediye İş Sendikası
arasında yapmış olduğumuz
toplu iş sözleşmesi bugün iti-
bariyle son bulmuştur. Beledi-
yemizin bütçesine göre
gerçekten tüm şartları zorlaya-
rak elinden geleni yapan,
emekçilerimizin dertleriyle her
zaman dertlenen onların ücret-
lerini zamanında almasını sağ-
layan ve bu şekil çalışmalarını
gerçekleştiren Belediye Başka-

nımız Çetin Akın'a ve Belediye
yönetimine göstermiş oldukları
hassasiyetten dolayı çok teşek-
kür ediyorum. Allah belediye-
mize ödeme kolaylığı nasip
etsin, bütün çalışanlarımıza ha-
yırlı ve uğurlu olsun" dedi. 

Belediye -İş Manisa Şube
Başkanı Devrim Dinçer, "Tur-
gutlu Belediyesi ile bugün itiba-
riyle anlaşmamız sağlanmıştır.
Çetin Başkanımıza, Başkan
Yardımcılarımıza ve Personel
A.Ş Genel Müdürümüz Orhan
Eratıcı'ya şahsım, temsilcilerim
ve sendikam adına teşekkür
ediyorum. Tüm emekçilere ha-
yırlı ve uğurlu olsun" ifadelerini
kullandı. 

Turgutlu Belediyesi ve Be-
lediye-İş Sendikası arasında
imzalanan sözleşmenin imza
törenine Başkan Çetin Akın ile
birlikte Başkan Yardımcıları Hü-
seyin Maliz, Ali Rıza Kıran Per-
sonel A.Ş. Genel Müdürü
Orhan Eratıcı, Belediye-İş Sen-
dikası Manisa Şube Başkanı
Devrim Dinçer ve Turgutlu Be-
lediyesi personeli katıldı.  İHA

Turgutlu Belediyesinde en düşük
maaş 31 bin 272 TL oldu   

Turgutlu Belediyesinde en düşük
maaş 31 bin 272 TL oldu   

MANİSA’NIN Soma il-
çesinde, depreme daya-
nıksız raporu verilmesinin
ardından boşaltılan eski
Hükümet Konağı'nın yıkı-
larak yerine modern ve
geleneksel mimarinin har-
manlanmasıyla yapılan
yeni binanın yüzde
70'inin tamamlandığı ve
temmuz ayında teslim
edileceği öğrenildi.   

Manisa Yatırım İzleme
Ve Koordinasyon Baş-
kanlığı tarafından yaptırı-
lan Soma
Kaymakamlığı’nın yeni bi-
nası, Cengiz Topel Mey-
danı’nda eski binanın
yıkılmasının ardından inşa
edilmeye başlandı. 

2023 yılında ihalesi
gerçekleştirilen proje,
2024 ocak ayında kaba
inşaat sürecine girdi. Şu
an itibariyle inşaatın
yüzde 70’i tamamlanır-
ken, geriye sadece ince
işçiliklerin kaldığı belir-
tildi. Binanın, temmuz ayı

içinde tamamlanarak hiz-
mete açılması bekleniyor.   

KAPSAMLI
KAMU 

HİZMETİ BİR ARADA 
Yeni binanın en

önemli özelliği, kayma-
kamlık birimleriyle birlikte
birçok kamu kurumunun
aynı çatı altında toplana-
cak olması. 

Soma halkı, Kayma-
kamlık, İlçe Yazı İşleri
Müdürlüğü, İlçe Nüfus
Müdürlüğü, İlçe Tapu Mü-
dürlüğü, İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü, Sosyal Yar-
dımlaşma Vakfı, İşkur,
Sosyal Hizmetler Müdür-
lüğü, Milli Emlak Şefliği,
Açık Kapı Şefliği, İlçe
Gençlik Spor Müdürlüğü,
Kadastro Müdürlüğü ve
Organize Sanayi Müdür-
lüğü gibi önemli kurum-
lara tek bir binada
erişebilecek. 

Böylece vatandaşlar,
kamu hizmetlerine daha
hızlı ve kolay bir şekilde

ulaşma imkânı bulacak.  
MODERN

İMKANLARLA
DONATILACAK 

Yeni bina, sadece
hizmet kalitesini artır-
makla kalmayacak, aynı
zamanda modern yapı-
sıyla da göz dolduracak. 

Binada, çok amaçlı
konferans ve toplantı sa-
lonları, geniş oto park
alanı, tören alanı ve en-
gelli vatandaşlar için özel
olarak tasarlanmış engelli
asansörü bulunacak. Bu
özellikler, tüm yaş ve

engel gruplarındaki va-
tandaşların kolayca hiz-

met alabilmesini sağlaya-
cak.  İHA

Soma Hükümet Konağının
yüzde 70'i tamamlandı   
Soma Hükümet Konağının
yüzde 70'i tamamlandı   

MANİSA’NIN Salihli il-
çesinde Kaymakam Ali

Güldoğan Başkanlığında,
Sağlık Hizmetleri Değer-

lendirme toplantısı yapıldı.   
Kaymakamlık Toplantı

Salonunda gerçekleştirilen
toplantıda ilçede sunulan
sağlık hizmetlerinin mev-
cut durumu değerlendi-
rildi. Ayrıca sağlık
hizmetlerinde kalite ve et-
kinliği arttırmaya yönelik
alınan önemler, yapılan ya-
tırımlar ve iyileştirme çalış-
maları üzerine fikir

alışverişinde bulunuldu. 
Kaymakam Ali Güldo-

ğan Başkanlığında ger-
çekleştirilen toplantıya İlçe
Sağlık Müdürü Sezgin
Güleç, Salihli Devlet Has-
tanesi Başhekimi Gürkan
Dericioğlu’nun yanı sıra
kurum temsilcileri katıldı.
İHA

Salihli’de sağlık hizmetleri
toplantısı yapıldı   

Salihli’de sağlık hizmetleri
toplantısı yapıldı   
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Aslında soru bu olmamalı, eski Türkiye, yeni
Türkiye şeklinde ayırım da olmamalı. Zira Tür-
kiye Cumhuriyeti devleti tekdir ve ilelebet payi-
dar kalacaktır, yenisi eskisi olmaz. Ancak birileri
çıkıp “yeni Türkiye” derse ve onu bir siyasi slo-
gan haline getirirse, o zaman ondan hoşnut ol-
mayan, uygulamalarından rahatsız olanlar da
ister istemez eskinin özlemini duyarlar. Türk mil-
letinin sevgisini kazanmış ünlü tiyatro ve sinema
sanatçısı, nükteleri, engin mizahi dehasıyla söy-
lediği özlü sözleriyle halkı hem güldüren hem de
düşündüren Metin Akpınar’ın 9 yıl önce söylediği
sözleri bugün yaşanan olumsuzluklar nedeniyle
sosyal medyada yeniden viral oldu. Usta sanatçı
demiş ki:

“Ben tüp ve gaz kuyruğunda beklemeye, 37
ekran TV ile karıncalı yayın izlemeye razıyım.
Bana eski Türkiye’mi geri verin.”

Aslında kimse tüp gaz kuyruğunda bekle-
meyi, yağ, sigara almak için ağız eğmeyi, ya da
karıncalı TV izlemeyi istiyor falan değil. Uydu ya-
yınlarla, kablolu yayınla, dijital platformlarla bin-
lerce yerli yabancı kanalları izleme şansına
sahip, tüp gaz kullanan neredeyse kalmadı, do-
ğalgaz artık birçok yere ulaştı, sigaranın da
yağın da yerlisi, yabancısı parasını bastırdın mı

hepsi var. Zaten o kuyruğa girip saatlerce bekle-
diğin sana yağının yüzüne bakan yok. Teknoloji
yerinde saymıyor, dünya yerinde saymıyor, el-
bette Türkiye de yerinde saymıyor. Zaten tüp
gaz ve yağ kuyrukları da 79 ara seçimleri son-
rası kurulan AP azınlık hükümeti döneminde alı-
nan “ekonomik istikrar tedbirleri” sayesinde 7-8
ay içinde ortadan kalkmış, enflasyon da düş-
meye başlamıştı. 

Elbette ki Metin Akpınar’ın anlatmak istediği
karıncalı TV ve gaz kuyrukları özlemi değil. O
batılıların “sense of humor” dediği engin mizahi
zekasıyla dönemin devlet anlayışı, cumhuriyetin
değerlerine sahiplik, hoşgörü, yurttaşların hayat
tarzlarına saygı, hukuk, adalet, hürriyet, dü-
şünce ve ifade özgürlüğünün varlığı, anayasa,
yasalar, kurumlar ve kurallara riayet ezcümle hu-
kukun üstünlüğü ve demokrasiye sadakat ilkele-
rine iktidarıyla muhalefetiyle bağlılığın özlemidir.
Tabi muhtıra ve darbe dönemlerini bunun dı-
şında tutmak gerekir. 

Eski Türkiye’de kuvvetler ayrılığı tartışılmaz
bir biçimde vardı. Kimse keyfince kararlar ala-
maz, hukukun dışına çıkılamaz, yargıya müda-
hale edilemez, anayasal kurumlar çalışır,
yürütme kuralların dışına çıkamazdı. Ortak akıl
vardı, ben yaptım oldu denilemezdi, hele yasa
ve yönetmelik dışına hiç çıkılamazdı. Aksi tak-
dirde hem Sayıştay, Yüksek Denetleme Kurulu,
Devlet Denetleme Kurulu hem de TBMM’de sıkı
denetim uygulanırdı. Şimdi denetim hak getire.
Metin Akpınar’ın mizahi şekilde anlatmak istedi-
ğini dilerseniz ben de yaşanmış örnekleriyle an-
latayım. 

Rahmetli Menderes’in ticaret yapmak isteyen
oğlu Yüksel Menderes’e “sen ticaret yaparsan
alıp satacağın ben olurum” diyerek nasıl yasak

koyduğunu bilmeyen yoktur. Ben ise daha
somut bir örnek vermek istiyorum.

TCDD Alman Çelik endüstrisi devi Krupp fir-
masıyla anlaşma yapmış 50 milyon dolar kredi
kullanarak iş yapacaklardı. Ulaştırma Bakanlığı
Maliye bakanlığından kredi sözleşmesinin onay-
lanmasını talep eder. Maliye dosyayı inceler ve
reddeder. Başbakanlık müsteşarı Ahmet Salih
Korur dosyayı inceleyen üç bürokratı yanına ça-
ğırır ve Menderes’in sözleşmenin neden redde-
dildiğini bilmek istediğini söyler. Bürokratlar,
Almanların 50 milyon dolara karşılık her yıl ihra-
catımızın belli bir yüzdesinin kendilerine öden-
mesini istediklerini, bunun da ihracatımıza ipotek
konulması demek olacağını, bunun devletimizin
itibarını zedeleyeceğini ve asla kabul edilemeye-
ceğini söylerler. Menderes üç genç bürakratı
odasına alır ve tek tek tebrik ederek teşekkür
eder. Dosya da TCDD ye iade edilir takip eden
günlerde müzakereler sonucu o madde anlaş-
madan kaldırılır. Bu üç Bürokrat Sait Naci Ergin,
Kemal Cantürk ve Nail Güdel’di. İleriki yıllarda
üst düzey görevlere yükseldiler, bazıları farklı
partilerden ve teknokrat hükümetlerde bakan ol-
dular.

Demirel Başbakandı, DPT, Merkez Bankası,
Hazine gibi ekonomiyi yöneten kurumların ba-
şındakilerle, diğer bazı bürokratlar ve hocalarla
yakın temas içinde çalışırdı. Turgut Özal, Adnan
Başer Kafaoğlu, Naim Talu, Nevzat Yalçıntaş,
Hikmet Çetin, Faruk Molu, Zeyyat Baykara,
Kemal Cantürk gibi isimler bunların önde gelen-
leriydi. İçlerinde her görüşten, ideolojiden kişiler
de vardı. Bazılarına takunyacı, bazılarına gomo-
nist, bazılarına da Amerikancı denirdi ama hepsi
devletin onurlu bürokratlarıydı. Bunlar Demirel’in
her dediğine evet demezler, yanlışları da ortaya

dökerlerdi. AP gurubunun Şahinleri bunlardan
pek hoşlanmaz ama Demirel hepsinin söyledik-
lerinden istifade eder, kendi analizini yapar ortak
aklı bulurdu. Bu bürokratlar içinden milletvekil-
leri, bakanlar, başbakanlar hatta cumhurbaşkanı
bile çıktı, hem de birçoğu Demirel’e rakip oldular,
karşısında siyaset yaptılar. 

CHP Genel Başkanlığı ve Dış İşleri Bakanlığı
da yapan Hikmet Çetin ile Demirel Cumhurbaş-
kanlığı döneminde de birlikte çalıştılar. Onun
Demirel ile olan ilişkilerinde perde gerisinde ka-
lanların bazılarını Demirel’in 100. Doğum günü
dolayısıyla İstanbul’da düzenlediğimiz “Süley-
man Demirel 100 yaşında” etkinliği kapsamında
düzenlenen panelde kendisinden dinleme fırsatı
da bulduk.

Her ne kadar eski yeni ayırımını doğru bul-
masam da sanırım “Neden Eski Türkiye” başlı-
ğını koyduğumu anlatabilmişimdir. Arıyorum,
gerçekten arıyorum. Eski Türkiye’nin düzenini,
komşuluk ilişkilerini, mahalle kültürünü, na-
maza giderken önüne sandalye çevrilen esnaf
dükkanlarını, kilitlenmeyen sokak kapılarını,
hijyen endişesi olmadan yediğimiz macunu,
elma şekerini, pandisi, şambaliyi, pamuk hel-
vayı, leblebi tozunu hepsini özlüyoruz. Bunlara
geri dönebilir miyiz? Elbette dönemeyiz ama
demokrasiye, kurallar rejimine, hoşgörü orta-
mına, adil düzene, sosyal adalete ve sosyal
devlete, hukukun üstünlüğüne, fikir ve ifade
özgürlüğüne, ortak akla, aslında Müslümanlı-
ğın da teamüllerinden olan meşverete, şuraya,
istişareye, gerçek yargı bağımsızlığına, güçlü
TBMM ve şeffaf denetime, liyakat ve ehliyete
önem verilmesine dönebilir miyiz? Döneriz,
dönmeliyiz…

Kalın sağlıcakla… 

SİYASET ARENASI

NACI AKIN

naci.akin45@gmail.com

NEDEN ESKİ TÜRKİYE?

MAnİSA'DA aracına bindiği
taksiciye gasp etmek amacıyla
bıçakla saldırıda bulunan tu-
tuklu zanlı "Kasten adam öldür-
meye teşebbüs" suçundan ilk
kez hakim karşısına çıktı. Mah-
kemede savunma yapan Emir-
han Ü., "Uyuşturucu madde
etkisindeydim, hatırlamıyorum.
Korkutmak amacıyla yaptım"
dedi. 

Manisa'da yolcu olarak
bindiği taksiciyi bıçaklamaya
çalışarak gasp etmek isteyen
uyuşturucu bağımlısı Emirhan
Ü., hakim karşısına çıktı. Ma-
nisa 5. Ağır Ceza Mahkeme-
sinde görülen davada Emirhan
Ü., mahkeme heyetine olay gü-
nünü anlattı. Olay günü bir ar-
kadaşıyla kafede oturduğunu,

arkadaşının kahvesine kendi-
sinden habersiz uyuşturucu
madde attığını iddia eden Emir-
han Ü., "Benim sabıkam dahi
yok. Ben hiç bir canlıya zarar
verecek biri değilim. Arkada-
şımla kahve içiyorduk. Benden
habersiz kahveme uyuşturucu
madde koymuş. Olay gününü
hiç hatırlamıyorum. 14 yaşında
uyuşturucuya başladım. Daha
önce de tedavi gördüm. Ben
zarar vermek istemedim. Para
ödememek için korkutmak is-
tedim. Taksici bıçağı benden
almak isterken yaralandı" dedi.
Mahkeme heyetinin 21 santi-
metre uzunluğundaki bıçağı
neden yanında taşıdığını sor-
ması üzerine Emirhan Ü., "Ail-
evi problemlerimden dolayı

sokakta yaşıyorum. Bıçağı da o
yüzden aldım" dedi. 

"EĞEr BIÇAĞI 
tUtMASAYDIM BUGÜn 
BUrADA OLMAZDIM" 

Olay günü yaşadıkları so-
rulan taksici esnafı Hakan Pak-
tan, "Taksiye bindikten sonra
bana bıçaklandığını ve kolun-
daki bandajı gösterdi. Yolda gi-
derken sıcakladığını belirterek
montunu açtı ve ben bu du-
rumdan şüphelendim. Daha
sonra Akgedik Mahallesi'ne
geldiğimizde saldırıyı gerçek-
leştirdi. Eğer bıçağı tutmasay-
dım bugün burada olmazdım.
Benim aracıma alkol ve uyuştu-
rucu madde kullananlar da bi-
nebiliyor. Ancak şahsın hal ve
hareketleri uyuşturucu madde

etkisindeymiş gibi değildi.
Gayet normal bir şekilde konu-
şuyordu" ifadelerini kullandı.
Paktan şikayetçi olduğunu söy-
ledi. 

Mahkeme heyeti, Manisa
Ruh Sağlığı ve Sinir Hastalıkları
Hastanesinden Emirhan Ü.'nün
daha önceki tedavisine ilişkin
dosyasını isteyerek, tutukluluk
halinin devamına karar verdi.
Mahkeme 18 Mart tarihine er-
telendi. 

OLAYIn GEÇMİŞİ 
Yaklaşık 2 ay önce mey-

dana gelen olayda, Şehzade-
ler ilçesindeki taksi durağına
gelen Emirhan Ü., Yunusemre
ilçesindeki Akgedik Mahalle-
si'ne gitmek üzere Hakan
Paktan'ın şoförlüğünü yaptığı

taksiye bindi. Adrese geldikle-
rinde taksici, Emirhan Ü.'ye
ücreti söyledi.

Ücreti kartla ödeyeceğini
söyleyen Emirhan Ü., post ci-
hazını istedi. Taksici Paktan,
post cihazına ücreti yazdığı sı-
rada Emirhan Ü. belindeki bı-
çağı çıkararak Paktan'ın
göğüs kısmına doğru hamle
yaptı. Ani bir refleksle bıçağın

keskin kısmını eliyle tutan tak-
sici bir süre araç içinde Emir-
han Ü. ile boğuştu sonra da
emniyet kemerini çözüp araç-
tan indi.

Paktan'ın ardından araç-
tan inen Emirhan Ü., olay ye-
rinden uzaklaştı. Yaşanan
dehşet anları takside bulunan
güvenlik kameraları tarafından
saniye saniye kaydedildi. İhA

Taksiciye dehşeti yaşatan
gaspçı hakim karşısında 
Taksiciye dehşeti yaşatan
gaspçı hakim karşısında 

MAnİSA Büyükşehir Bele-
diyesi ile Ahmetli Belediyesi,
sürdürülebilir enerji ve yeşil dö-
nüşüm çalışmaları kapsamında
önemli bir projeye imza attı.

Ahmetli’ye 2 megavatlık Güneş
Enerji Santrali (GES) kurulması
için Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek ile Ahmetli Belediye

Başkanı Fuat Mintaş tarafından
protokol imzalandı. 

İki belediyenin ortak çalış-
ması ile hayata geçirilecek GES
projesi, 3 bin 216 ton karbon

emisyonunu engelleyerek hem
çevre dostu enerji üretimini
destekleyecek hem de 7 bin
825 ağaca eş değer bir çevre-
sel katkı sunacak. 

Yeşil dönüşüm ve sürdürü-
lebilirlik hedefleri doğrultu-
sunda çalışmalarına aralıksız
devam eden Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi, bu noktada
önemli adımlar atıyor. Bu kap-
samda, Ahmetli İlçesi’nde 2
megavatlık Güneş Enerji Sant-
rali kurulması için harekete ge-
çildi. Manisa Büyükşehir
Belediyesi ve Ahmetli Beledi-
yesi iş birliğiyle kurulacak olan
GES projesi için protokol töreni
düzenlendi. Protokolü Büyük-
şehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek ile Ahmetli Belediye
Başkanı Fuat Mintaş imzaladı. 

3 Bİn 216 tOn KArBOn 
EMİSYOnUnU 

EnGELLEYECEK
Ahmetli İlçesi Canbazlı Ma-

hallesi’nde yaklaşık 3 futbol sa-
hası büyüklüğünde bir alana
kurulacak GES, yılda 3,2 mil-
yon kilowatt saat (kWh) enerji
üreterek yaklaşık 12 milyon TL
kazanç sağlayacak. Aynı za-
manda, 3 bin 216 ton karbon
emisyonunu engelleyerek 7 bin
825 ağaca eş değer bir çevre-
sel katkı sunacak. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, bu
yatırımla yalnızca kendi enerji
ihtiyacını karşılamakla kalmayıp
çevresel sürdürülebilirliğe de
önemli bir katkı sağlayacak.
Enerji fiyatlarının sürekli yüksel-
diği bir dönemde, bu tür proje-
ler hem ekonomik tasarruf
sağlıyor hem de gelecek nesil-

lere daha yaşanabilir bir çevre
bırakma amacına hizmet edi-
yor. Büyükşehir Belediyesi, ye-
nilenebilir enerji yatırımlarıyla
doğaya ve ekonomiye değer
katmaya devam ederek, sürdü-
rülebilir bir gelecek için çalış-
malarını kararlılıkla sürdürüyor.

“YEŞİL DÖnÜŞÜMÜn 
SAĞLAnMASI VE EnErJİ 

GİDErLErİnİn 
AZALtILMASI İÇİn 

ÇOK ÖnEMLİ”
Yapılacak GES yatırımının

önemine değinen Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, “Ahmetli Beledi-
yemiz ile birlikte 2 Megavatlık
Güneş Enerji Santrali’ni Mani-
sa’ya kazandırıyoruz. Hem yeşil
dönüşümün sağlanması hem
de enerji giderlerimizin daha da
azaltılması noktasında çok
önem verdiğimiz bir proje. Sü-
reci uzun zamandır Fuat Baş-
kan ile birlikte yönetiyoruz.

İmza aşamasına geldik. En kısa
sürede de tesisimizi Ahmet-
li’mize kazandıracağız. Manisa
Büyükşehir Belediyesi ile Ah-
metli Belediyesi’nin ortak iş bir-
liklerine devam edeceğimizin
müjdesini de vermek isterim”
dedi. 

“MAnİSAMIZ VE 
AhMEtLİ KAZAnACAK”

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ile Ahmetli Belediyesi’nin
ortak geliştirdiği projeye imza
atmaktan gurur duyduğunu be-
lirten Başkan Fuat Mintaş ise
“Bu proje sadece bize bir kaza-
nım değil. Çevreye duyarlı bir
tesis olarak Manisa’mız ve Ah-
metli kazanacak. Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Ferdi Zeyrek başta olmak üzere
emeği geçen tüm ekibine te-
şekkür ederim. İnşallah bundan
sonra da güzel projelerle bir-
likte hareket edeceğiz” diye ko-
nuştu.  haber merkezi

2 megavatlık GES projesi için imzalar atıldı

AnAhtAr Parti Manisa İl Başkanı
Şakircan Dinç, toplumun her kesi-
mini barındıran camialara siyase-
tin girmemesi gerektiğini
belirterek, meslek kuruluşlarının
siyasetten arındırılması gerekti-
ğini vurguladı.

Anahtar Parti Manisa İl Baş-
kanı Şakircan Dinç, oda, dernek,
spor kulübü gibi toplumun her ke-
simini barındıran camialara siyasetin
karışmasına karşı olduklarını ifade etti.
Başkan Şakircan Dinç, yaptığı açıklamada şu

ifadelere yer verdi:
"Manisa siyasetini bu her yere karışır vazi-

yetten arındıracağız efendim. Meslek
kuruluşlarını bu kadar kutuplaştırmak

iyi değildir efendim, zarar verir. Hiç
bir meslek kuruluşu adaylarının si-
yasetten çok odasındaki arkada-
şını dostunu kırmaması
taraftarıyız. Ahilik düsturuna siya-
setin girmesi terstir efendim.

Belediye başkanı belediye baş-
kanlığını, oda başkanı oda başkanlı-

ğını, milletvekili milletvekilliğini
yapacak efendim. Manisa’ya söz veriyo-

ruz" dedi. 

Burhan AKDEMİR

A Partili Dinç'ten siyasete karışmama çağrısı
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Burhan AKDEMİR

manisa’da 31 Mart 2024
seçimlerinde Büyükşehir Bele-
diye Başkanı olan Ferdi Zeyrek,
basın mensuplarıyla buluşma-
sında önemli açıklamalarda bu-
lundu. Belediyenin
borçlarından imar durumuna,
hizmetlerden projelere, Manisa-
İzmir arası alternatif ulaşımdan
Mesir Festivali’ne kadar birçok
konuya değinen Başkan Zey-
rek, satır arasında dikkat çeken
bir cümle kullandı. Hem kendi-
sinin, hem de parti genel mer-
kezinin anketlerinde
kendisinden memnuniyetin
yüksek olduğunu öne süren
Başkan Zeyrek, “Nasip olursa
bu hizmetlere ben bir dönem
daha devam etmek istiyorum.
Manisa’mıza da hizmet etmek
beni mutlu ediyor” diyerek
ikinci 2029 seçimleri için şimdi-
den adaylığını ilan etti.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
aylık bilgilendirme toplantıları
kapsamında Manisa’da görev
yapan gazetecilerle bir araya
geldi. Başkan Zeyrek toplan-
tıda direkt olarak basın men-
suplarından gelen soruları
yanıtladı.

imaR için sandIK 
KURULaCaK

Manisa’nın imar durumuna
ilişkin gelen bir soru üzerine,
son gelişmeleri aktaran Başkan
Zeyrek, “Temmuz ayında imarla
ilgili yürütmeyi durdurma kararı

geldi mahkemeden. Birkaç de-
ğişiklik yaparak 1/5000’lik imar
planlarını tekrar meclisimizden
karar aldık ve askıya çıktık.
Gelen vatandaş ve kurum iti-
razları oldu. Şehir Plancıları
Odası bunu mahkemeye taşıdı.
Şu anda adli süreç devam edi-
yor. Davanın hakimi ile görüşüp
bilirkişi incelemesinde orada
bulunmak istediğimiz söyledik.
Onlar tarım alanına imar veril-
mesini istemiyor ancak bizim
alternatif alanımız yok ve bunu
anlatmamız lazım. Konut alan-
ları için bizim o alanları dönüş-
türmemiz lazım. Bundan 10
gün önce 14 mahalle muhtarı-
mızla görüştüm. Çevre yolunun
etrafını kapsayan mahalleler.
Nasıl bir imar düşündüğümüzü
kendilerine anlattık.  Yerinde
kalalım 5 kat olalım, 3-4 parsel
birleşelim 7 kat olalım veya ada
şeklinde birleşelim 10 kat ola-
lım, bunların hepsini sunduk. 3
saat sürdü toplantı. Şimdi tek
tek mahalleleri dolaşacağız.
Bizzat gideceğim, vatandaşlara
anlatacağım. Mahallelere bele-
diye personelimizin de kontro-
lünde olan sandık koyacağız.
Mahallelinin kaç kat istediğini
soracağız, gelen çoğunluğa
göre de çalışmalara başlayaca-
ğız. Mahkemenin de şubat ayı
sonu gibi neticeleneceğini dü-
şünüyorum. 1/5000’lik planlara
onay verileceğini düşünüyo-
rum. Onay vermezse B planı-
mız da var ve ona göre hareket
edeceğiz” şeklinde konuştu.

OLasI BiR dePRem için 
YaPILan HazIRLIKLaRI 

anLattI
Son dönemde Ege Deni-

zi’nde yaşanan deprem fırtınası
ve 6 Şubat tarihli Kahraman-
maraş depremlerinin yıldönü-
münün yaklaştığı şu günlerde
‘Manisa’da deprem için ne gibi
hazırlıklar yapıldığı’ sorusunu
yanıtlayan Başkan Zeyrek, şu
ifadeleri kullandı: “İlk olarak
‘Manisa İçin Acil’ uygulamamız

var. Telefonununuz yanınızda
olmasa bile, kapalı olsa bile
sizin yerinizi deprem anında
otomatik olarak tam noktayı
AFAD’a ve bizim birimlerimize
bildiriyor. Onun haricinde 65
noktaya uydu interneti aldık.
Doğal afette Manisa’mızın in-
terneti kesilmeyecek. Gezici in-
ternet aracı aldık. Ama bunlar
yeterli değil. Belediye bina-
mızda depremi önceden bildi-
ren bir sistem yapılmıştı, onu
aktif hale getirdik.  Doğal afete
ne kadar hazırız? AFAD gibi
bizim de depomuz, çadırları-
mız, konservelerimiz olması ge-
rekiyor. Bugüne kadar hiçbir
şey yapılmamış. Gezici ekmek
fırını ve mutfağımız var. Sahra
çadırlarımızı oluşturmaya çalışı-
yoruz. Biz hazır olmak zorun-
dayız. Deprem bölgesinde
yaşıyoruz, bugün olmazsa yarın
yaşanabilir. Hazırlığımızı ona
göre yapmamız lazım. Bir şey
olduktan sonra nedenini araş-
tırmaktansa olmadan önce ön-
lemini almak gerekiyor. Doğal
Afet Eylem Planı kapsamında
bir depo oluşturmak ve her yıl
içini doldurmak istiyorum.
Buna en kısa sürede başlaya-
cağız.”

BaKan KURUm 
ziYaRetinin 

detaYLaRInda 
neLeR VaRdI?

Konuya ilişkin açıklamala-
rına devam eden Başkan Zey-
rek “Manisa Merkez’deki veriler
bize aktarıldı Manisa Celal
Bayar Üniversitesi tarafından.
Biz de bu verileri dijital ortamda
haritalara işliyoruz. Riskli böl-
geleri tespit ediyoruz. Daha
sonra ilçelerde bu çalışmaları
yapacağız. Yine bu konuda
geçtiğimiz hafta Çevre ve Şe-
hircilik Bakanı Murat Ku-
rum’dan bir randevu aldım.
Laleli ve Mesir Mahallesi ana
gündemdi. Çünkü o iki mahalle

depremden ilk etkilenecek böl-
geler. Bunu öngörmemek
mümkün değil. Bizden önceki
dönemde de riskli alan ilan
edilmiş. 2 defa proje hazırlan-
mış. Ama proje hayata geçiril-
meyecek bir projeydi. Ben o
dönemde Mimarlar Odası Baş-
kanı’ydım yine aynısını söyle-
dim. Doğal olarak da proje
reddedildi. Sonra da arkası
aranmadı. Yunusemre Beledi-
yesi ile ortak protokol yaparak
bu iki mahallenin kentsel dönü-
şümünü yapmak istiyoruz. Ata-
türk ve Hafsa Sultan da buraya
dahil edilebilir. Projelerimizi ha-
zırladık, Bakan Bey’e sunduk.
Projeler Bakanlıkta. Sağ olsun
Bakan Bey de çok iyi karşıladı
bizi. Genel Müdürüne yönlen-
dirdi. Genel Müdür projeleri in-
celiyor. Olur geldiği anda
çalışmalara başlayacağız. Yak-
laşık 17 bin vatandaşımız otu-
ruyor orada. Oluşabilecek
zararların önüne geçmeyi
amaçlıyoruz” diye konuştu. 

iLçeLeRde Kent 
LOKantaLaRI neden 

açILamadI?
Manisa’daki kent lokantası

açılışında ilçelerde de en kısa
sürede kent lokantalarının faali-

yete geçeceğini açıklayan Baş-
kan Zeyrek’e, lokantaların
neden açılamadığı da soruldu.
Başkan Zeyrek, soruya şu ya-
nıtı verdi: “Kent lokantası ve
halk mandıra ile ilgili Akhisar’da
çalışmalar bitme aşamasında.
Kısıtlama tedbirlerinden dolayı
dükkan kiralayamıyoruz. Bu
hafta Muradiye’deki halk man-
dıramızı açıyoruz. Kent lokan-
tası için yer bulduk ama yerin
sahibinin büyükşehir olması
gerekiyor. Salihli’de yer bulduk
oraya da açıyoruz. Soma’da ne
Büyükşehir’in ne de Soma Be-
lediyesi’nin kent lokantasına
uygun bir alanını bulamadık.
Bizden önceki yönetimlere
gösterilen esneklik bizlere de
gösterilseydi ben sözümde du-
rurdum.”

manisa FK sU 
BORCUnU ÖdeYeCeK

Manisa Futbol Kulübü’nün,
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’ne olan 10 milyon TL’lik su
borcuna ilişkin de konuşan
Başkan Zeyrek, “Manisa FK’nın
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’ne borcu vardır, borcunu
da ödeyecektir. Dava devam
ediyor, geri çekmedik. Manisa
FK bir şirkettir. Ben hala aynı
noktadayım. Bu şirketin sahibi
Mevlüt Aktandır, Ersin Öztaş’tır

benim için önemli değildir. Ben
kamunun hakkına, bana ema-
net edilen paraya sahip çıkmak
zorundayım. Manisa FK yıllar-
dan beri Mevlüt Aktan’ın sahibi
olduğu dönemde Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’nin suyunu
kaçak bir şekilde kullanmıştır.
Biz bunu tespit ettik. Adli süreci
başlattık, süreç devam ediyor”
dedi.

manisa Lisesi 
PROJesi’ne 

BaKanLIK’tan 
dÖnÜŞ YOK

Manisa’nın en eski liselerin-
den biri olan Manisa Lisesi ile
ilgili projesini de paylaşan Baş-
kan Zeyrek, “Şehrimize yönelik
birçok talebimiz oluyor bakan-
lıklardan. Mesela Milli Eğitim
Bakanımızdan, Milli Eğitim İl
Müdürümüzün de onayından
geçmek suretiyle, Manisa Li-
sesi ile ilgili proje sunduk. Ma-
nisa Lisesi’nin yıkıp, altına
otopark yapıp, üstüne liseyi
tekrar yapalım istedik. Bu şe-
kilde, şehrin girişinde bir oto-
park alanı da kazandırmayı
hedefledik. Aynısını Endüstri
Meslek Lisesi için de talep
ettik. Ama henüz bir dönüş
yok. Aynı şekilde Akhisar’da da
bir projemiz var. Ama bakanlık-
tan geri dönüş alamadık” ifade-
lerini kullandı.

manisasPOR-manisa 
FK BiRLeŞeCeK mi?

Manisa Futbol Kulübü ile
Manisaspor’un birleşmesi ko-
nusu sorulan Başkan Zeyrek,
birleşmenin belli şartlarda
mümkün olabileceğini ifade
ederek şöyle konuştu: “Bir-
leşme olacak mı bilmiyorum.
Gönlümden geçen, Manisas-
por’un borçları biterse bir bir-
leşme olabilir. Ama borçlu
şekilde Manisaspor’u o liglerde
tutmak çok zor. Manisaspor üst
ligde oynayacaksa kendi fut-

bolcusunu yetiştirmeli. Her ta-
kımın dahil olacağı bir futbol
kenti olacaksa mümkün olabilir.
Ancak diğer türlü taşıma suyla
o liglerde kalınmaz. Manisas-
por böyle bir altyapıyı oluştu-
rursa bu evlilik olur, ama
oluşturmadan evlilik olursa
çocuk sakat doğar.”

adaYLIK sinYaLini 
eRKen VeRdi

Başkan olduktan sonra
anket yaptırıp yaptırmadığı so-
rulan Başkan Zeyrek, konu
hakkında dikkat çeken açıkla-
malar yaptı. Başkan Zeyrek,
şimdiden adaylık sinyali de ve-
rerek şunları söyledi: “Seçimi
yüzde 58 gibi bir oyla kazan-
mıştık. Manisa tarihinde inanıl-
maz bir rakam bu.

Anketler yapılıyor. 3 aylık
yapılan ankette memnuniyet
oranı yüzde 64.2’ydi. geçen ay
da Genel Merkez de bir anket
yaptırdı, sonucunu söyleye-
mem ama durum çok iyiydi.
Ben anketlere bakmıyorum yal-
nızca. Çarşıda, pazarda, so-
kakta dolaşıyorum. Oradaki
insanların memnuniyeti bana
sonucu veriyor. Nasip olursa bu
hizmetlere ben bir dönem daha
devam etmek istiyorum. Mani-
sa’mıza da hizmet etmek beni
mutlu ediyor”

mesiR FestiVaLi’nin 
LOGOsU Ve ŞaRKIsI 

değiŞiYOR
Son olarak Mesir Festivali

ile ilgili bir soruyu yanıtlayan
Başkan Zeyrek, şunları dile
getirdi: “Mesir Festivali’nin bir
konsepti içermesini amaçlıyo-
ruz. Şimdiden anlatmayayım
ama logonun değiştiği, şarkı-
nın değiştiği bir konsept düşü-
nüyoruz. Gerçek bir festival
olacak. Tüm hafta boyunca il-
çelerin, çevre illerin katıldığı,
oralarda da mesirin tanıtıldığı
bir festival düşüncemiz var.”

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, aylık bilgilendirme toplantıları kapsamında Manisa’da görev yapan
gazetecilerle bir araya geldi… Başkan Zeyrek, başkanlık görevine bir dönem daha talip olacağını şimdiden duyurdu

Bir yılı dolmadan ikinci döneme göz dikti:

Geçtiğimiz aylarda, ‘Manisa Seyahat fiyatları düşür-
mezse Büyükşehir olarak biz seferler düzenleyeceğiz’ açıkla-
ması hatırlatılan Başkan Zeyrek, bu konuda net ifadeler
kullandı. Başkan Zeyrek, Manisa Seyahat’e adeta ültimatom
vererek şu sözleri sarf etti: “Manisa Seyahat ile görüştüm, on-
lara şunu söyledim; 38 kilometre yol gidiyorlar, 125 TL alıyor-
lar. Gölmarmara-Salihli 39 kilometre mesafe 80 TL. Onlara
dedim ki ya siz 80 TL’ye çekeceksiniz fiyatı, ya da biz hat ko-
yacağız. Kendileri de şunu söyledi, 80 liraya çekebileceklerini
ancak ocak ayında gelecek zamlardan sonra yapılan indirimin
hiçbir anlamı kalmayacağını söylediler. Zamların belli olmasını
bekledik. Bugün (dün) sabah saatlerinde de bir toplantı yaptık.
Onlar 150 lira talep etti. Ben de olmaz dedim. Ama 150 lira
yaparlarsa ben fiyatı 100 liraya düşüreceğim. Ben onlara bu fi-
yatı teklif edeceğim. Kabul ederlerse ederler, etmezlerse bele-
diye olarak taşımacılık yapacağız. Çünkü bu yolun ne kadar
büyük bir sorun olduğunu biliyorum, bunu görmezden gele-
mem. Eğer 100 liraya düşerlerse maddi destek vereceğiz. Bu
destek, otogara giriş çıkış ücreti almayacağız. Manisa Seya-
hat de olumlu bakıyor. Umarım ortak mutabakatla çözülür.
Çözülmezse de yapılacak şey belli. Otobüslerimiz hazır,
İzmir’e doğru kaldırırız.”

“Manisa Seyahat 100 liraya 
düşmezse seferleri başlatıyoruz”

“Bir dönem daha devam etmek istiyorum”
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

5 Şubat 2025 ÇarşambaSayı: 6000

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

TÜİK, enflasyon sepetini güncelledi
türkiye İstatistik Kurumu

(TÜİK), enflasyon sepetinde yer
alan ürünleri ve ağırlıklarını
güncellerken, sepette bu yıl
407 madde ve 951 madde çe-
şidi dikkate alınacak.

TÜİK'in internet sitesinde
yer alan açıklamaya göre,
kurum, her yıl fiyat derlenen
yerleşim ve iş yerleri ile sepette
yer alan ürünler, ağırlıkları ile
ürün tanımlarını güncelliyor.

Buna göre, TÜFE, toplumun
tüketim kalıplarını mümkün ol-
duğunca gerçeğe yakın şekilde
yansıtmayı hedefleyen mal ve
hizmet sepeti üzerinden hesap-
lanıyor.

Piyasada mevcut tüm mal
ve hizmet fiyatlarının takip edil-
mesinin mümkün olmaması ne-
deniyle TÜFE hesaplaması için
hane halklarının tüketim harca-
malarında önemli yer tutan mal
ve hizmetler dikkate alınarak bir
sepet oluşturuluyor. Söz ko-
nusu sepet, tüketicilerin günlük
yaşamlarında sıkça tercih ettiği
ürün ve hizmetleri içeriyor.

Gelir İdaresi Başkanlığından
(GİB) 2019'dan itibaren iş yerle-
rine ait ciro verilerinin elde edil-
mesiyle, perakende sektöründe
yer alan marketler ve giyim ma-
ğazaları için ciro değerleri kulla-
nılarak iş yeri örneklemi
belirleniyor.

Her yıl aralık ayında en gün-
cel ciro verileri incelenerek, il
bazında fiyat derlenen iş yerleri
gözden geçiriliyor. Perakende
ticaret sektöründe yer alan iş
yerlerinin il bazında ciro büyük-
lükleri esas alınarak tüketicilerin
o ilde yoğun olarak tercih ettiği,
en çok satış yapan zincir ve
yerel firmalardan fiyat derlen-
mesi amaçlanıyor.

sepette yer alan 
ürünlerin sayısı 

değişiyOr
Açıklamaya göre, bu yıl iti-

barıyla alandan veri derleme
yöntemiyle elde edilecek fiyat

sayısı, derlenen toplam fiyat
sayısının yaklaşık yüzde
50,3'ünü oluşturacak.

TÜFE'de bu yıl 81 il ve 233
ilçe kapsamında, 29 bin 941 iş
yeri ve 5 bin 246 konuttan (kira)
407 madde ve 951 madde çe-
şidi için her ay yaklaşık 609 bin
382 fiyat derlenecek.

Her yıl aralık ayında yapılan
güncellemede, ağırlığı artan
mal ve hizmetler endeks sepe-
tine dahil edilirken, ağırlığı aza-

lan ürünler sepetten çıkartılıyor.
Bu nedenle, TÜFE sepetinde
yer alan ürünlerin sayısı her yıl
değişim gösteriyor. TÜFE tüke-
tim sepeti ve ağırlıkları ise yıl
içinde değişmeden sabit kalı-
yor.

Güncellemeye göre, bu yıl
sepete yeni giren maddeler im-
plant tedavi ücreti, otomobil
(elektrikli) ve güneş gözlüğü
olurken, kadın pardösüsü ve
şemsiye ise sepetten çıkarıldı.

Ayrıca, sepette yer alan "hij-
yenik zeminler için temizlik ve
bakım ürünleri", "otomobil
(dizel)", "otomobil (benzinli)",
"tren ücreti (şehirler arası)",
"uçak bileti ücreti", "cep tele-
fonu görüşme ücreti", "özel tel-

evizyon ve çevrim içi yayın hiz-
metleri", "diğer kitaplar" ile
"yurt dışı bir hafta ve daha fazla
süreli tur" başlıklarının altına
yeni madde çeşitleri eklendi.

ana grup ağırlıkları
TÜFE hesaplamalarında

kullanılacak ana grup ağırlıkları
da belirlendi.

Buna göre, gıda ve alkolsüz
içeceklerin ağırlığı yüzde
24,98'den yüzde 24,96'ya,
ulaştırmanın ağırlığı 17,35'ten

15,34'e gerilerken, konutun
ağırlığı yüzde 14,2'den yüzde
15,21'e yükseldi.

Gıda ve alkolsüz içecekler,
alkollü içecekler ve tütün, ev
eşyası ile ulaştırma gruplarının
ağırlıkları düşerken, konut, sağ-
lık, eğlence ve kültür, lokanta
ve oteller, eğitim, giyim ve
ayakkabı, çeşitli mal ve hizmet-
ler ile haberleşmede gruplarının
ağırlığının arttığı görüldü.

Söz konusu ağırlıklar, alkollü
içeceklerde ve tütünde yüzde
3,52, eğitimde yüzde 2,3, giyim
ve ayakkabıda yüzde 7,16, ev
eşyasında yüzde 7,67, sağlıkta
yüzde 4,09, haberleşmede
yüzde 3,62, eğlence ve kül-
türde yüzde 3,36, lokanta ve

otellerde yüzde 8,31, çeşitli mal
ve hizmetlerde yüzde 4,43 ola-
rak belirlendi.

tüFe sepetinde 
kapsanan mal ve 
hizmet Fiyatları 

Farklı yöntemlerle 
derleniyOr

Bilgisayar Destekli Kişisel
Görüşme Yöntemi (CAPI) ile
alandan veri toplama usulü,
TÜİK'in 26 bölge müdürlü-
ğünde görevli anketörlerin, se-

çilen iş yerlerini bizzat ziyaret
ederek, mal ve hizmet fiyatlarını
tablet bilgisayarlara kaydetme-
lerine dayalı geleneksel veri
derleme yöntemi olarak tanım-
lanıyor.

Bu yıl itibarıyla alandan veri
derleme yöntemiyle elde edile-
cek fiyat sayısı, derlenen top-
lam fiyat sayısının yaklaşık
yüzde 50,3'ünü oluşturuyor.

Barkod (satış) verilerinin kul-
lanımı yöntemiyle perakende ti-
caret sektöründe önemli paya
sahip zincir marketlerden sağ-
lanan veriler, TÜFE hesaplama-
larında ilk olarak 2021'de
kullanılmaya başlandı. 

Analiz süreçleri tamamlanan
iş yeri barkod verilerinin TÜFE

hesaplamalarına dahil edilme-
siyle birlikte 2025 yılı itibarıyla
bu yöntemle derlenen fiyat sa-
yısı, toplam fiyat sayısının
yüzde 43'üne karşılık geliyor.

Kullanılan bir diğer yöntem
ise "web scraping (veri ka-
zıma)" şeklindeki fiyat derleme
olarak uygulanıyor. 2025 yılı iti-
barıyla bu yöntemle elde edilen
fiyat sayısı, derlenen toplam
fiyat sayısının yaklaşık yüzde
5,1'ini oluşturuyor. İnternet
üzerinden "web scraping" yön-
temiyle derlenen fiyatlardan il-
gili ayın 1'i ile 24'ü arasında
olan kısmı hesaplamalarda kul-
lanılıyor.

Gerek barkod verilerinin kul-
lanımı gerekse internet üzerin-
den derlenen fiyatların TÜFE
hesaplamalarına dahil edilmesi
istatistik ofisleri için maliyeti
düşürürken cevaplayıcı yükünü
de azaltıyor. 

Bunun yanı sıra istatistik
üretiminde veri derleme sıklığı
daha yüksek ve daha büyük
hacimli oluyor. TÜFE'nin za-
manlılığı gereği bahsedilen her
iki yöntem için de ilgili ayın 1'i
ile 24'ü arasındaki veriler kulla-
nılıyor. Her madde için elde edi-
len günlük fiyatın geometrik
ortalaması alınarak ilgili mad-
denin aylık ortalama fiyatına
ulaşılıyor.

sağlık ve eğitimde 
geleneksel yöntem

yerine CaWı 
kullanılmaya 

başlandı
CAWI metodu, cevaplayıcı-

ların internet tabanlı özel olarak
tasarlanmış anket formlarını
çevrim içi olarak doldurmaları
temel prensibine dayanıyor.

TÜFE'de, sağlık ve eğitim
sektörleri grubundan seçilmiş
madde çeşitleri için fiyatların
firma yetkilileri tarafından
"www.tuik.gov.tr" internet site-
sindeki anketin doldurulması
şeklinde uygulanıyor. Bu sistem

2024 yılı boyunca test edilerek,
söz konusu fiyatlar hem anke-
törler tarafından yüz yüze gö-
rüşme yöntemiyle alandan
derlenmiş hem de eş zamanlı
olarak CAWI yöntemi kullanıl-
mıştı.

Bu yıl itibarıyla söz konusu
maddeler geleneksel yöntem-
den çıkarılarak sadece CAWI
yöntemiyle derlenmeye baş-
landı.

2025 yılı itibarıyla CAWI veri
derleme yöntemiyle elde edile-
cek fiyat sayısı, derlenen top-
lam aylık fiyat sayısının yaklaşık
olarak yüzde 1,6'sını oluşturdu.

TÜFE kapsamında kira fi-
yatlarının takibi için Bilgisayar
Destekli Telefon Görüşmesi
(CATI) yöntemi ile merkezde
görevli operatörler tarafından
veri derlenirken, haneler ile ku-
rumsal iletişim hattı olan
Alo124 üzerinden telefon ile
görüşülerek kira anketi gerçek-
leştiriliyor. Alo 124 ile yapılan
tüm görüşmeler kayıt altına alı-
nıyor. 

Telefon ile kira anketi yapıla-
mayan hanelerle ise bölge mü-
dürlüklerinde görevli personel
tarafından yüz yüze görüşüle-
rek anket uygulanıyor.

Yıl boyunca "aynı konutun"
kira fiyatı takip ediliyor.
2023'ten itibaren kira fiyatı der-
lenen konut sayısı 5 bin 246
oldu.

TÜFE'de 2025 yılı itibarıyla
ağırlıklı olarak hizmet grubun-
dan (otel, lokanta ve benzeri)
seçilmiş bazı madde çeşitleri
için fiyatların CATI yöntemiyle
derlenmesine başlandı.

TÜFE'de idari kaynaklardan
tam kapsamda ve güncel ola-
rak derlenebilecek fiyatların
doğrudan ilgili kurumlardan te-
mini yoluna gidildi. Bu kap-
samda akaryakıt fiyatları Enerji
Piyasası Düzenleme Kurumu
(EPDK) kayıtlarından temin edi-
liyor. aa

Ons altın, geçen
hafta 2 bin 817,25 dolarla
tüm zamanların en yüksek
seviyesini gördü.
Trump'ın, Kolombiya'ya
yüzde 25 gümrük vergisi
uygulama tehdidinde bu-
lunması ve ardından bu
tehditten çekilmesine kar-
şın kahve fiyatları rekor
seviyeye ulaştı.

Emtia piyasasında,
geçen hafta jeopolitik be-
lirsizlikler ve ABD Başkanı
Donald Trump'ın vergi tari-
felerine yönelik endişelerle
birlikte karışık bir seyir iz-
lenirken, gözler bu hafta
açıklanacak istihdam veri-
leri ile tarifelerinin olası et-
kilerine çevrildi.

Trump, seçim kampan-
yasında Kanada, Meksika
ve Çin'den ithal edilen
ürünlere tarife getireceği
söylemlerini gerçekleştirdi.
ABD Başkanının imzala-
dığı kararname ile Kanada
ve Meksika'dan yapılan it-
halata yüzde 25, Çin'den
yapılan ithalata ise yüzde
10 ek gümrük vergisi geti-
rildi. Kararnamede, Kana-

da'dan ithal edilen enerji
kaynaklarına ise yüzde
10'luk daha düşük bir ta-
rife uygulanacağı belirtilir-
ken, tarifelerin 4 Şubat'ta
ABD yerel saatiyle gece
yarısından sonra yürürlüğe
gireceği kaydedildi.Öte
yandan, bir "misilleme
maddesi" de içeren karar-
namede, söz konusu ülke-
lerin misilleme yapmayı
seçmesi halinde tarifelerin
artırılabileceği aktarıldı.
Analistler, açıklamanın
geçen haftanın son gü-
nünde yapılması nedeniyle
etkilerinin bu hafta içinde
daha net hissedilebilece-
ğini belirterek, ABD'ye yö-
nelik olası misillemelerin
özellikle ABD'de faaliyet
gösteren emtia borsası In-
tercontinental Exchan-
ge'te tarım ürünlerinde
oynaklığa yol açabilece-
ğini kaydetti.

Bununla birlikte,
Trump'ın uygulayacağı
politikaların enflasyonist
baskı oluşturabileceği ve
bu durumun ABD Merkez
Bankasının (Fed) enflas-

yonla mücadelede elde
ettiği kazanımları tehlikeye
atabileceğine ilişkin kaygı-
lar da fiyatlamalar üze-
rinde etkili oldu. Öte
yandan, jeopolitik belirsiz-
likler ve Trump'ın yeni
gümrük tarifeleri planlarına
yönelik endişeler, güvenli
liman talebini de artırarak
altın fiyatlarını rekor sevi-
yeye taşırken, değerli me-
taller de pozitif seyretti.

Geçen hafta ons altın,
2 bin 817 dolar seviyesine
ulaşarak tüm zamanların
en yüksek seviyesini
gördü. 2024'ü 2010'dan
bu yana en güçlü yıllık
performansla tamamlayan
ons altın, böylece 2025'e
de güçlü bir başlangıç
yapmış oldu. Bu gelişme-
ler ile ons bazında fiyatlar,
geçen hafta altında yüzde
1 ve paladyumda yüzde
3,5, platinde 3,3 yüzde,
gümüşte yüzde 2,2 arttı.

Trump'ın uyguladığı ta-
rifeler geçtiğimiz hafta baz
metaller üzerinde de etkili
oldu. Küresel madencilik
şirketi Broken Hill Proprie-

tary Company, Güney
Avustralya'daki bakır
izabe ve rafineri tesisleri-
nin genişletilmesini des-
teklemek amacıyla iki
mühendislik firmasıyla an-
laşmaya vardı. Bu projeler
arasında, dünyanın en
büyük bakır projelerinden
biri olan Olympic Dam da
yer aldı. Şirket, Cuma
günü mühendislik şirket-
leri Fluor Australia ve
Hatch ile önerilen genişle-
meyi aşamalı olarak ger-
çekleştirmek için
sözleşmeler imzaladı.

Dünyanın en büyük
bakır üreticilerinden Şi-
li'nin bakır üretimi, aralık
ayında yıllık bazda yüzde
14,3 artarak 566 bin 547
tona ulaştı. Şili Ulusal İsta-
tistik ajansının (INE) geçen
hafta yaptığı açıklamaya
göre, bu artış ülkedeki
madencilik sektöründeki
toparlanmanın bir işareti
olarak değerlendirilebile-
ceği kaydedildi.

Öte yandan analistler,
Kanada'da Quebec eyale-
tinin alüminyum üreti-
minde dünyada 4. sırada
yer aldığını belirterek,
Trump'ın uyguladığı tarife-
lerin alüminyum piyasaları
üzerinde bir etki yaratabi-
leceğine dikkati çekti. Baz
metallerde tezgah üstü pi-
yasada geçen hafta fiyat-
lar libre bazında bakırda

yüzde 0,8, alüminyumda
yüzde 0,7, nikelde yüzde
2,3, ve çinkoda yüzde 2,8
azalırken, kurşunda yüzde
0,5 arttı.

Fed'in faiz kararı petrol
fiyatlarının gerilemesinde
etkili oldu

Petrol fiyatları geçen
hafta, Trump'ın yeni ticaret
politikalarına yönelik açık-
lamalarının ve Suudi Ara-
bistan ile Petrol İhraç
Eden Ülkeler Örgütü
(OPEC) üyelerinden petrol
fiyatlarını düşürmelerini
talep etmesinin fiyatlan-
masıyla ardından haftaya
düşüşle başladı. Fed'in
faiz oranını sabit tutması
ve Fed Başkanı Jerome
Powell'ın politika duru-
şunu ayarlamak için acele
etmelerine gerek olmadı-
ğını açıklaması petrol fi-
yatlarının gerilemesinde
etkili olan başka bir unsur
olarak öne çıktı.

Amerikan Petrol Ensti-
tüsü (API) geçtiğimiz hafta
yayınladığı raporda,
ABD'nin ticari ham petrol
stoklarına göre 2 milyon
860 bin varil arttığını ön-
gördü. Piyasa beklentisi,
stokların 3 milyon 700 bin
varil artacağı yönündeydi.
ABD Enerji Enformasyon
İdaresinin (EIA) ABD'de
petrol stoklarının arttığına
işaret eden veriler fiyatları
baskıladı. aa

Emtia piyasasındaki fiyatlamalarda
Trump'ın tarifeleri etkili oldu

Emtia piyasasındaki fiyatlamalarda
Trump'ın tarifeleri etkili oldu
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Bugün, dış görünüşünüzü yenilemek ve kendinizi daha iyi
hissettirecek değişiklikler yapmak için uygun bir zaman. İle-
tişimde daha açık fikirli ve esnek olmanız, yeni fırsatlar ya-
ratmanıza yardımcı olabilir.

Geçmişten gelen duygusal yüklerinizi gözden geçirme ve
içsel bir arınma sürecine girme zamanı. Yeni fırsatlar ve ka-
zançlar konusunda büyüme potansiyeliniz artıyor, ancak her
fırsatı dikkatli değerlendirmeniz önemli. 

Kişisel olarak büyük bir yenilenme dönemindesiniz, özgü-
veniniz artarken, cesur adımlar atmak için uygun bir
zaman. Ancak, aşırı iyimser olmamaya ve aceleci kararlar
almamaya özen göstermelisiniz.

Kariyerinizde dikkat çekeceğiniz ve daha fazla görü-
nür olacağınız bir dönemdesiniz. İş hayatınızda
cesur adımlar atabilir, prestijli fırsatlar yakalayabilirsi-
niz, ancak aceleci olmamaya özen gösterin. 

Sosyal çevrenizle olan bağlantılarınızı güçlendirirken, topluluklar
ve ortak projelere odaklanmak size önemli fırsatlar sunabilir. He-
deflerinize ulaşırken grup çalışması ve kolektif amaçlar üzerinde
durmak, daha kalıcı ve etkili sonuçlar getirir.

Maddi konularda başkalarından gelen destekler ve
fırsatlar gündeme gelebilir, ancak aceleci kararlar
almadan önce dikkatli olmanızda fayda var. İş ha-
yatınızda yeni fırsatlar ve başarı şansı doğuyor.

İlişkilerde daha cesur ve dinamik bir süreç başlıyor. Aka-
demik veya profesyonel alanda önemli gelişmeler yaşa-
nabilir; stratejik ve derinlemesine bir yaklaşım
benimsemek faydalı olacaktır.

İş hayatında ve sağlığınızda harekete geçmek, yeni
alışkanlıklar edinmek için verimli bir dönemdesiniz.
Ancak, bireysel hareket etmek yerine takım çalışma-
larında sabırlı olmanız gerekebilir. 

Aşk hayatınızda yeni başlangıçlar ve heyecan
verici anlar yaşanabilir; duygusal bağlar daha
tutkulu hale gelebilir. İletişimde daha açık fikirli
olup yeni fırsatlar yaratabilir.

Evdeki estetikle ilgili yenilikler yapmak ve duygusal te-
mellerinizi sağlamlaştırmak isteyebilirsiniz. Aile içindeki
ilişkilerde ise cesur bir yaklaşım benimseyebilir, sınırları-
nızı netleştirerek özgürlük arayışınıza girebilirsiniz. 

Cesur bir şekilde kendinizi ifade edebilir, yeni fırsatlar
ve heyecan verici projelerle karşılaşabilirsiniz. İletişimde
doğrudan ve açık olmanız dikkat çekici olabilir, ancak
sözlerinizi kontrolsüzce kullanmamaya özen gösterin. 

Maddi kazançlar ve değerleriniz konusunda cesur
adımlar atabilirsiniz, ancak aceleci kararlar vermekten
kaçınmak önemli. Ev hayatı ve aile ilişkileriyle ilgili de-
ğişim fırsatları sizi bekliyor.

Diyarbakır'da depremde zarar gören
tarihi yapıların restorasyonu sürüyor

KaHraManMaraŞ merkezli 6 Şubat
2023'teki depremlerden etkilenen Diyarbakır'da,
hafif, orta ve ağır hasar gören, Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı Vakıflar Genel Müdürlüğünün mülkiyeti ve
korumasındaki eserlerin restorasyon çalışmaları
devam ediyor.

Vakıflar Bölge Müdürü Hakan Demir, merkez Sur
ilçesinde restorasyon çalışması yürütülen Parlı Safa
Camisi'nde incelemelerde bulundu.

Burada gazetecilere açıklama yapan Demir, Va-
kıflar Genel Müdürlüğü olarak depremlerin ardından
Diyarbakır, Mardin, Batman ve Bingöl'de 184 ya-
pıda hasar tespit çalışması yürüttüklerini söyledi.

İncelemelerde Diyarbakır'daki 12 vakıf eserinde
hafif, orta ve ağır hasar tespit ettiklerini, ardından
alanında uzman akademisyenlerden oluşturdukları
Bilim Kurulu nezaretinde restorasyon çalışmalarına
başladıklarını belirten Demir, şöyle konuştu:

"Restorasyon sürecindeyken depremden etkile-
nen Ali Paşa ve Çermik Hanbaşı camilerimizi de
güçlendirme sürecine dahil ettik ve restorasyon ça-
lışmalarımızı sürdürüyoruz. Ayrıca 2004 yılında Ali
Paşa Camisi'nden çalınan çinilerin de iadesini sağ-
layarak özgün yerlerine yerleştirdik. Bu da yaptığı-
mız restorasyonun ne kadar kapsamlı ve nitelikli
olduğunu gösteriyor. Bizim için her taşın, tuğlanın
ve detayın ciddi önemi var, çünkü bu yapıları gele-
cek nesillere aktarmakla mükellefiz."

Çalışmalarda, Diyarbakır'da simge haline gelen
Dört Ayaklı Minare ve Fatih Paşa (Kurşunlu) Cami-
si'nin restorasyonunun tamamlandığını anlatan
Demir, Fatih Paşa Camisi'nin ibadete açıldığını dile
getirdi.

Hasar tespit edilen yapılardaki restorasyon ça-
lışmalarının sürdüğünü belirten Demir, şunları kay-
detti:

"Melek Ahmet Paşa Camisi'nde 1970'li yıllarda
yapılmış niteliksiz uygulamalar nedeniyle ciddi yapı-
sal problemler tespit ettik. Bunların çözümüne yö-
nelik projeler geliştirdik. Zemin güçlendirmeleri,
beden duvarları, kubbe ve kubbe kasnağı gibi nok-
talarda ciddi güçlendirmeler yaparak rutin restoras-
yon sürecimizi devam ettiriyoruz. Bizim için önemli
bir eser olan Mimar Sinan yapısı Behrampaşa Ca-
misi'nde de çok ciddi proje çalışmaları yaptık ve
sıva raspası sonrası, kayıtlarda geçmeyen ve proje-
lerde yer olmayan iki yeni merdiven tespit ettik.
Parlı Safa Camisi'nin de minaresinde ciddi hasar
vardı. Bu hasarlarla ilgili çok hummalı çalışmalar
gerçekleştirdik. 

Minareyi sökerek yeniden yapmak ciddi mal-
zeme kayıplarına neden olacağından ve yapı özgün
halinden uzaklaşacağından mevcut haliyle sağlam-
laştırma yoluna gittik. Özel ankraj ve enjeksiyon
yöntemlerini uygulayarak minareyi statik açıdan
güçlü hale getirdik. Harim kısmında da restorasyon
çalışmaları devam ediyor."

Demir, "Deprem sonrası yaklaşık 2,5 yıl içinde
depremin tüm izlerini kültür varlıklarımızdan silece-
ğiz. Bu yıl restorasyona aldığımız tüm yapılarımızda
çalışmaları tamamlamayı hedefliyoruz." ifadelerini
kullandı. aa

YunuseMre Beledi-
yesi bünyesinde bulunan
12 Kadın Dayanışma ve
Eğitim Merkezi, yaklaşık
bin 500 kursiyere ev sa-
hipliği yapıyor. Kurslarda
bir yandan el becerilerini
geliştiren kadınlar diğer
yandan da ev ekonomi-
sine katkı sağlıyor.   

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban’ın
göreve geldiği günden bu
yana çalışmalarına ol-
dukça önem verdiği Kadın
Dayanışma ve Eğitim Mer-
kezleri, yaklaşık bin 500
kursiyere çeşitli branşlarda
eğitim veriyor. Topçuasım,
Uncubozköy, Yenimahalle,

Ayni Ali, Horozköy, Tevfi-
kiye, Mareşal Fevzi Çak-
mak, Hafsa Sultan, Toki 2,
Üçpınar, Akgedik ve Mu-
radiye gibi toplamda 12
Kadın Dayanışma ve Eği-
tim Merkezi’ni bünyesinde
bulunduran Yunusemre
Belediyesi, kursiyerlerin
bir yandan kurslarda el

becerilerini geliştirmesine
diğer yandan ise ürettikleri
ürünleri satarak ev ekono-
misine katkıda bulunma-
sına imkan sağlıyor. 

HeM sTresTen 
uZaKLaŞıYOr HeM 
De ÜreTiYOrLar 
Dikiş, nakış, mefruşat,

bilgisayar gibi kurslarda

kendilerini geliştiren kursi-
yerler; spor, pilates gibi
çok sayıda kursta da sos-
yal aktivitelerde bulunabili-
yor. El emeği pazarlarına
sık sık ziyaretlerde bulu-
nan Belediye Başkanı Ba-
laban, üreten kadınları
desteklemeye devam
edeceklerini belirtti.  iHa

Yunusemreli kadınlar kurslarla 
ev ekonomilerine katkı sağlıyor   

Manisa'nın Alaşehir
ilçesinde Cumhuriyet Baş-
savcılığı, Alaşehir Beledi-
yesi ve İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü işbirliği ile De-
lemenler Mahallesi Güzle
İlkokuluna denetimli ser-
bestlik yükümlüleri tarafın-
dan bakım ve onarım
yapıldı.  

Yarıyıl tatilinde Alaşe-
hir Belediyesinin malzeme
desteği, Denetimli Ser-
bestlik Yükümlülerinden
işçilik desteği ile Güzle İlk-

okulu bakım ve onarımdan
geçirilerek, eğitime hazır-
landı.  

Alaşehir Cumhuriyet
Başsavcılığı Denetimli Ser-
bestlik Müdürlüğünde
kamu hizmetinde çalışan
yükümlülerin işgücünden
yararlanmak suretiyle ara
tatil döneminde Delemen-
ler Mahallesi  Güzle İlk-
okulunda bakım onarım
faaliyetleri yapıldı. Bakım
onarım çalışmalarında
okulun iç ve dış cephe ba-

danası, çevre duvar ona-
rım ve badanaları yapılır-
ken, okul sıraları onarıldı,
zımparalanıp, verniklendi.
Okul bahçesine parke taş
döşendi. Okulun bakım ve
onarımı tamamlandıktan
sonra Alaşehir Cumhuriyet
Başsavcısı Aydın  Tuncay,
Alaşehir Belediye Başkan
Yardımcıları Muammer İbi-
şoğlu, Erol Kacar, İlçe Milli
Eğitim  Müdürü Fikri Çe-
tinkaya, Alaşehir Denetimli
Serbestlik Müdürü  Meh-
met  Karakoç , Delemen-
ler Mahallesi Muhtarı

Yasin Ertürk, okul öğret-
meni Gizem Yörük, İlçe
Milli Eğitim Şube Müdür-
leri ve Denetimli Serbestlik
Personelleri ve öğrencile-
rin katılımıyla açılış töreni
yapıldı.  

Okulu ziyaret eden
Alaşehir Cumhuriyet Baş-
savcısı Aydın Tuncay, Eği-
timin önemine vurgu
yaparak, "Eğitim kurumla-
rının fiziki şartlarının iyileş-
tirilmesinde büyük fayda
var. Yapılan çalışmalardan
dolayı çok mutlu olduk.
Özellikle köy okullarının
bakım ve onarımı çalışma-
larını desteklemeye
devam edeceğiz. Güzle
İlkokulunun  bakım ve
onarım çalışmalarında
emeği geçen kurum, kuru-
luş ve Denetimli Serbestlik
yükümlülerine teşekkür
ederiz. Bizlerde aynı sıra-
lardan geçtik. Eğitime
katkı sağlayan bu güzel
çalışmaları yapanları kutlu-
yorum." diyerek öğrenci-
lere birer adet kalem
açacağı hediye etti. 

Alaşehir İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Fikri Çetin-
kaya, "Özellikle
mahallerde bulunan okul-
lara sahip çıkılması eği-
timde kaliteyi
artırmaktadır. Okullara
sahip çıkılması çocukların
ve öğretmenlerin enerjisini
yükseltir. Mahalle sakinleri
olarak, kurum ve kuruluş-
lar olarak eğitime katkı
sağlayabilmek için destek
olmamız gerekir. Burada
gördüğümüz işbirliği ve
Denetimli Serbestlik Yü-
kümlülerinin emekleri ile
ortaya çıkan bu güzellik
hepimiz mutlu etti. Hepi-
mizin ortak amacı eği-
timde başarıyı
yükseltmek. Dolayısıyla
burada maddi ve manevi
desteği olan herkese te-
şekkür ediyoruz." şeklinde
konuştu.  

Okulun bakım ve
onarımının tamamlanma-
sından sonra yapılan tö-
rende saygı duruşunda
bulunularak İstiklal Marşı
okundu.  iHa

Denetimli Serbestlik yükümlülerinden 
eğitime katkı 
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tıbbİ Onkoloji Bölümü Uz-
manı Doç. Dr. Celal Alandağ,
Türkiye'de her 100 bin kişiden
200'ünde kanser hastalığı gö-
rüldüğünü söyledi.  

Son yıllarda daha fazla
yayılan kanser hastalığı, bir-
çok farklı şekilde kendisini
gösterebiliyor. Kadın ve erkek-

lerde farklı çeşitlerde görülebi-
len kanser, tedavisinde geç
kalındığında ölüme neden olu-
yor. Genetik yatkınlık, yanlış
beslenme, çevresel faktörler,
stres ve hareketsiz yaşam ne-
deniyle ortaya çıkabilen kan-
ser rahatsızlığı, son yıllarda
arttı. Erken teşhis edildiğinde

tedavi başarısının gösterilebil-
diği kanser ile ilgili açıklama
yapan Tıbbi Onkoloji Bölümü
Uzmanı Doç. Dr. Celal Alan-
dağ, kanser çeşitleri ile ilgili
bilgiler verdi. 

"türKİYe'de 100 bİn
Kİşİden 200 Kİşİ Kansere

YaKalanıYor" 
Kanserin halk arasında

kötü huylu tümör olarak bilin-
diğini ifade eden Doç. Dr.
Celal Alandağ, "Kanser sağlıklı
dokuların kontrolsüz bir şe-
kilde büyümesi ve başka do-
kulara da yayılması sonucu
meydana gelen bir hastalıktır.
Bütün kanser türlerinde genel
olarak bir artış görüyoruz. Şu
anda Türkiye'de 100 bin kişi-
den 200 kişi kansere yakalanı-
yor. Kanser hastalığının
erkeklerde ve kadınlarda dağı-
lımı farklı. Erkeklerde özellikle
akciğer kanseri, prostat kan-
seri ve kolon kanseri görülür-
ken, kadınlar da meme
kanseri ve tiroit kanseri çok

sık rastladığımız kanser türleri
ancak son zamanlarda sigara
kullanımının artmasıyla birlikte
de kadınlarda akciğer kanseri
sıkça rastladığımız vakalar
arasında. 

Beslenme, yaşam tarzı
kanserle ve kansere yaka-
lanma ile ilişkili" dedi.  

"erKen tanı alan 
Hastalarda tamamen 

İYİleşme İHtİmalİ 
olduKça YüKseK" 

Hastalığın tedavisi ile ilgili
de bilgiler veren Doç. Dr. Alan-
dağ, "Önlenebilir sebepler
arasında ilk akla gelen sigara
tüketimini bırakmak.

Bunun dışında da az bili-
nen bir gerçek HPV virüsü iliş-
kili kanserler. Özelliklede
kadınlarda serviks ve baş
boyun kanserlerine neden ola-
biliyor. 

Bu cinsel yollarla bulaşan
bir virüs erkeklerde genellikle
çok ciddi bir hastalığa sebep
olmazken kadınlarda serviks

kanseri oranlarını arttırıyor.
Kanser taramaları yapılıyor
ancak halen yeteri kadar bilinç
oluşmuş değil. Kişinin bütün
bu kurallara uyduğu zamanda
kansere yakalanma ihtimali
var ancak bunların sayısı ol-
dukça az.

Kanser tanısı alan kişiler
çok ciddi bir şekilde umutsuz-
luğa yakalanıyor. Son dönem-

lerde tıpta çok ciddi gelişme-
ler yaşandı halen de kanserle
alakalı birçok ilaç geliştiriliyor.
Bütün hastalarımız bizim teda-
vilerimizden faydalanıyor ve
yarısından fazlası da tamamen
iyileşiyor. Özellikle tanının ev-
resi çok önemli. Erken tanı
alan hastalarda tamamen iyi-
leşme ihtimali oldukça yük-
sek" dedi. İHa

100 bin kişiden 200'ü kanser100 bin kişiden 200'ü kanser

Doğanın gizli gücü kırmızı ve mor besinler

Kırmızı-mor renkli
meyve ve sebzelere renklerini
veren pigmentler olan antosi-
yaninlerin, antioksidan özellik-
leri sayesinde bağışıklık
sistemini güçlendirerek başta
kanser, kardiyovasküler ve nö-
rodejeneratif hastalıklara karşı
vücudu koruyor. 

Gıda İşleme Bölüm Baş-
kanı Dr. Öğretim Üyesi Biyo-
mühendis Ece Yıldız Öztürk,
bu süper gıdalara beslenmede
daha çok yer verilmesi gerek-
tiğini söyledi.   

Kırmızı-mor besinlerin iç-
eriğinde bulunan polifenoller,
vitaminler, mineraller ve anti-

oksidanlar sağlığımıza önemli
katkılar sağlamasının yanı sıra;
yaşlanma, hücre ve doku ha-
sarını önlüyor. İyi ve zinde gö-
rünümün devamlılığını
sağlıyor.

Dr. Öğretim Üyesi Biyomü-
hendis Ece Yıldız Öztürk, kır-
mızı ve mor besinlerin sık sık
tüketmenin önemine değine-
rek, bu süper besinlere kaliteli
bir besin desteği şeklinde ha-
yatımızda yer vermemiz ge-
rektiğini vurguladı. 

YaşlanmaYı 
YavaşlatıYor 

Gıda Teknolojisi Programı
Gıda İşleme Bölüm Başkanı

Dr. Öğretim Üyesi Biyomühen-
dis Ece Yıldız Öztürk şöyle
devam etti: "Kırmızı ve mor
besinlerde bol miktarda bulu-
nan antioksidanlar, vücudu
oksidatif stres ve serbest radi-
kallerin verdiği zararlardan ko-
ruyan maddelerdir.
Antioksidanların, daha sağlıklı
bir bedenin destekçisi olmala-
rının yanısıra yaşlanmayı ya-
vaşlatıcı etkileri de
bulunmaktadır. 

Çevre kirliliği, yetersiz-kötü
beslenme alışkanlıkları, enfek-
siyonlar, travma, stres, sigara,
radyasyon, UV ışınları, kimya-
sal maruziyetleri gibi olumsuz
yaşam koşulları/etkenler vücu-
dumuzda oksidatif strese
sebep olan serbest radikalle-
rin artmasına sebep olmakta-
dır. 

Serbest radikallerin olu-
şumu ile antioksidan savunma
mekanizması arasında ciddi
dengesizlik oluşursa, o zaman
oksidatif stres meydana gel-
meye başlar

. Oksidatif stresin vücuttaki
etkileri kanser, Alzheimer, Par-
kinson, kardiyovasküler hasta-
lıklar, immün sistem
hastalıkları, katarakt, diyabet,
solunum sistemi hastalıkları,
böbrek ve karaciğer hastalık-

ları ile bağlantılıdır." 
antosİYanİnler 

baKımından
zengİn

besİnler neler? 
Antosiyaninler açısından

zengin olan kırmızı ve mor be-
sinlerle ilgili örnekler veren Dr.
Öğretim Üyesi Biyomühendis
Ece Yıldız Öztürk, "Özellikle
berry ailesi üyelerinden olan
yaban mersini, aronya, açai,
ahududu, böğürtlen, gojibery,
karadut ile kızılcık, mürdüm
eriği, anjelika eriği, çilek, kiraz,
incir, mor üzüm ve nar antosi-
yanin yönünden zengin mey-
velerdir. Kırmızı-mor renkli
sebzelerden olan pancar, kır-
mızı biber, mor lahana, kırmızı
turp, mor havuç, mor soğanın
antioksidan içerikleri yüksektir. 

antosİYanİnlerİn 
gücü 

Antosiyaninlerin vücutta
inflamasyonu azaltarak bağı-
şıklığı güçlendirdiğini belirten
Dr. Öğretim Üyesi Biyomühen-
dis Yıldız Öztürk, "Klinik çalış-
malar bu besinlerin tüketilmesi
ile beyin hücrelerindeki yıpran-
manın daha az olduğunu ve
Alzheimer gibi nörodejeneratif
hastalık riskini azalttığını gös-
termektedir. Yüksek antioksi-
dan kapasitesiyle tümör

hücrelerinin büyümesini ya-
vaşlatıcı etkisi ile kanserden
korunmaya yardımcıdır. İçer-
diği polifenolik bileşiklerin
sağlıklı bağırsak mikrobiyotası
üzerindeki uyarıcı etkisi saye-
sinde, sağlıklı sindirim ve dü-
zenli bağırsak hareketleri için
de önemli bir yere sahiptir.

Antosiyaninlerle birlikte
çalışan Quercetin etken mad-
desi iltihaplanmayı önleyici et-
kisi sayesinde eklemlerdeki
sıvının iltihaplanmasına neden
olan romatoid

artriti azaltmaya yardımcı
olur. İçerdikleri yüksek C vita-
mini vücutta kollajen üretimini

destekleyerek cildin esnekliği-
nin korumasına yardımcı ol-
maktadır. Saç ve cilt sağlığının
yanısıra, makula dejeneras-
yonu, katarakt gibi göz hasta-
lıklarına karşı da korumaya
yardımcı olmaktadır. Ayrıca su
ve lif içeriklerinin yüksek ve
kalori içeriklerinin düşük ol-
ması sayesinde kilo vermek
isteyenler için de güzel bir se-
çenek olmaktadır. Bağırsak
sağlığına etkisiyle birlikte tok-
sinleri atmaya yardımcı olur,
doygunluk sağlar, aşırı yeme
isteğini önler ve kilo kontro-
lünde önemli yer tutar" dedi.
İHa 

Yumurtalık kanserinde erken teşhis hayat kurtarıyor
Kadın Hastalıkları ve

Doğum Anabilim Dalı Başkanı
Prof. Dr. Müge Harma, yumur-
talık kanserinin önemine dik-
kat çekerek belirtilerinin başka
hastalıklarla karışabileceğine
vurgu yaptı.

Harma, hastalığı erken
teşhis edebilmek için yıllık
muayenelerin yapılmasını
önerdi. 

4 Şubat Dünya Kanser
Farkındalık Günü'nde kanserle
mücadelede erken teşhisin
önemine değinen Harma, "4
Şubat takvimlerde Dünya
Kanser Farkındalık etkinliği
olarak bilinmekte. 

Kanser, kontrolsüz hücre
çoğalması ve organların bu
hücre çoğalmaları tarafından
tutulmaları olarak bilinmekte.

Burada ölümcül olan kanser-
lerle savaşın bu gibi haftalarla
hatırlanıp mücadeleye devam
edilmesi yönünde etkinliklerin
yapılması doğrudur" dedi. 

Kadın hastalıkları kanser-
lerinde en ölümcül olan kan-
serin yumurtalık kanseri
olduğunu belirten Harma,
"Kadın hastalıkları kanserlerin-
den en ölümcül olanı yumurta-
lık kanserleri oldukça ölümcül
sessiz kanserlerdir.

Sessiz katil olarak bilin-
mektedirler.

Sessiz katil olarak bilinme-
lerinin nedeni şudur: Bariz bir
belirti vermemektedir.

Çoğunlukla dahiliye polik-
liniklere hazımsızlık şikayeti,
karın şişkinliği, mide bulantı-
ları, reflü, bağırsak alışkanlık-

larında düzen değişiklikleri,
idrar alışkanlıklarında düzen
değişiklikleri gibi belirtisiz her
hastalıkla karışabilen türden
durumlarla karşımıza gelir. Bu
yüzden hastalar vakit kaybe-
derler" şeklinde konuştu. 

Özellikle 60 yaş üzerinde
ve iki haftadan uzun süreli şi-
kayetlerin altını çizen Harma,
"Burada vurgulanması gere-
ken nokta, 60 yaş üzerinde bu
tür şikayetlerin iki haftadan
uzun sürmesi takdirde muhak-
kak bir jinekoloğun da devreye
girip muayenelerinin yapılma-
sıdır. 

Bu kanserler maalesef bu
belirtileri verdiklerinde erken
teşhis alamamaktadırlar. Yu-
murtalık kanserleri genellikle
ilerlemiş olarak karşımıza

çıkar.
Erken teşhis edilebilmek

için de muayenelerin düzenli
aralıklarla yıllık muayene şek-
linde yapılması önerilmekte-
dir" ifadelerini kullandı. 

Rahim ağzı kanserinin de
önemine vurgu yapan Harma,
"Yumurtalık kanseri haricinde
çok güncel bir bilgi, taraması
olan yani erken teşhis edilen
kanserlerden rahim ağzı kan-
seri çağımızda tüm dünyada
tamamen silinmek üzere bir
mücadeleyle karşı karşıyadır.
Rahim ağzı kanserinin etkeni
bir virüstür. 

Yüzde 99'un üzerinde kan-
serin etkeni olarak bilinmekte-
dir. 

Bu HPV virüsüne karşı eli-
mizde güçlü bir silah bulun-
maktadır. 

Bu da aşıdır. 14 yaş üze-
rine üç doz şeklinde öneril-
mektedir. 9-14 yaş aralığında
da iki doz olarak önerilmekte-
dir. 

Rahim ağzı kanserinin et-
keninin bilinmesi bu kanserle
olan mücadelede tarama test-
lerini getirir.

Sağlıklı insanlarda riskli
kimler belirlenir. 

Bu belirlenecek insanlar da
Sağlık Bakanlığı KETEM'lerde
30 yaş üzerinde kadınlara
rahim ağzından alınan bir sü-
rüntü ile HPV testleriyle ta-
rama yapmaktadır.

HPV pozitifliği olduğu tak-

dirde bu bireylerin daha erken
muayene edilmesi ve öncül
lezyonlar dediğimiz kanserle-
şebilecek hücrelerin erkenden
tespit edilmesi ve tedavi edil-
mesi mümkün olabilmektedir.
Bu tedavi şansı çok yüksektir.
Dolayısıyla "erken tanı hayat
kurtarır" sözü çok doğrudur.
Tarama testlerinin düzgün ola-
rak yapılmasını öneriyoruz"
diye ifade etti. 

Rahim kanserinin de me-
nopoza yakın dönem ve me-
nopoz sonrası dönemde
ortaya çıktığını hatırlatan
Müge Harma, "Rahim kanse-
rine gelecek olursak, genel-
likle menopoza yakın dönem
ve menopoz sonrası dönemde
ortaya çıkar.

Kanama düzensizlikleri en

belirgin özellikleridir. 
Hayvansal gıdalarla yüksek

beslenme, obezite, tansiyon,
şeker hastalıklarıyla beraber
riski artmaktadır.

Bunun da bir taraması
yoktur maalesef. 

Dolayısıyla bu tür bireylerin
her yıl jinekolojik muayenele-
rini yaptırmaları bu kanserin
erken tanısına neden olacak-
tır" diye belirtti. 

Prof. Dr. Müge Harma,
kadın kanserleriyle mücade-
lede erken teşhisin hayati
önem taşıdığını belirterek, "Ta-
rama testleri ve düzenli jineko-
lojik kontroller sayesinde pek
çok kadın hayatını kurtarabilir.
Bu nedenle her kadının sağlık
kontrollerini aksatmaması ge-
rekiyor" dedi. İHa 
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ŞeHzadeler Belediye Spor
Kulübü sporcusu Aygül Aydoğ-
muş, Çorum Osmancık’ta düzen-
lenen Para Badminton Türkiye
Şampiyonası’nda çifte zafer ka-
zandı. Çift Kızlar kategorisinde
Türkiye Şampiyonu olurken, Karı-
şık Çiftler kategorisinde Türkiye
ikincisi olarak büyük bir başarıya
imza attı.

Mersin’deki Masterler Şampi-
yonası’ndaki madalyaların ardın-
dan, Şehzadeler Belediye Spor
Kulübü sporcusu Aygül Aydoğ-
muş, bu kez Para Badminton Tür-
kiye Şampiyonası’nda da büyük
bir performans sergiledi. 

31 Ocak - 2 Şubat tarihleri ara-
sında Çorum Osmancık’ta düzen-
lenen turnuvada, Aydoğmuş ve
partneri Karışık Çiftler kategori-
sinde finale yükselerek Türkiye
2’ncisi oldu. Çift Kızlar kategori-
sinde ise şampiyonluk ipini göğüs-
leyerek Türkiye 1’incisi unvanını
kazandı.

Turnuvaya iddialı başlayan
Aygül Aydoğmuş ve partneri, Karı-
şık Çiftler grubunu lider tamamla-
yarak final etabına yükseldi. Yarı
finalde güçlü rakiplerle karşılaşan
ekip, zorlu mücadeleleri başarıyla
geçerek finale adını yazdırdı. Final
maçında Avrupa 3’üncüsü olan
olimpik sporculara karşı mücadele
eden Aydoğmuş, Türkiye 2’ncisi
olarak turnuvayı tamamladı. Çift
Kızlar kategorisinde de Aydoğmuş

ve partneri, rakiplerini geride bıra-
karak Türkiye Şampiyonu oldu. Bu
sonuçla Şehzadeler Belediye Spor
Kulübü, Para Badminton Türkiye
Şampiyonası’ndan da madalya-
larla dönerek büyük bir gurur ya-
şadı.

Turnuva sonrası açıklama
yapan Aydoğmuş, bu önemli ba-
şarıyı Manisa’ya armağan ettikle-
rini belirterek, kendilerine destek
veren herkese teşekkür etti.

Şehzadeler Belediye Meclisi
Başkanvekili ve Şehzadeler Bele-
diye Spor Kulübü Başkanı Gökay
Budak, Aygül Aydoğmuş’u tebrik
ederek, "Sporcumuzun elde ettiği
başarılar bizleri gururlandırıyor.
Şehzadeler Belediyesi olarak
spora ve sporcularımıza desteği-
mizi sürdüreceğiz. Aygül Aydoğ-
muş’u ve emeği geçen herkesi
kutluyor, başarılarının devamını
diliyorum" dedi. iHa

ikinci zaferikinci zafer
Şehzadeler’in Türkiye Şampiyonundan 

Manisa’nın Salihli ilçesi judocuları, Anka-
ra'da düzenlenen Spor Toto Ümitler Türkiye
Judo Şampiyonası'ndan madalyalarla döndü.
Madalya alan judocular, Ümit Milli Takıma seçildi.   

Türkiye Judo Federasyonu'nun 2025 yılı
faaliyet programında yer alan Spor Toto Ümitler
Türkiye Judo Şampiyonası, 60 ilden 960 sporcu-
nun katılımıyla Ankara'da gerçekleştirildi. Büyük
heyecana ve mücadeleye sahne olan müsaba-
kalarda Salihli Belediyespor Kulübü judocuların-
dan Celal Gündüz 90 kiloda, Güner Kıymet Diker
+70 kiloda Türkiye üçüncüsü olurken, Merve
Çınar 57 kiloda, Mürüvet Özkan +70 kiloda Tür-
kiye beşincisi oldu. 

Salihli’ye madalya gururu yaşatan judocular,
Ümit Milli takımına seçildi. iHa

Salihlili 4 judocu Ümit 
Milli takımına seçildi   

Manisa Süper Amatör
Küme ekiplerinden Salihli
Belediyespor, kadrosuna 5
yeni ismi daha kattı.

Salihli’yi Manisa Süper
Amatör Küme’de temsil
eden 3 ekipten birisi olan Salihli Belediyespor, ara
transfer döneminde atak yaparak 5 önemli oyun-
cuyla kadrosunu güçlendirdi.

Grupta zirve mücadelesi veren Yeşil Beyazlı ekip,
Ferit Tanrıkulu, Mehmet Taha Eryılmaz, Hasan Polat
Gür, Abdulkadir Görceğiz ve Tayfun Çetin’i renkle-
rine bağladı. Tanrıkulu, Eryılmaz, Gür, Görceğiz ve
Çetin kendilerini yeşil-beyazlı renklere bağlayan im-
zayı attı. iHa

Salihli Belediyespor’dan 
5 transfer birden

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 23.
hafta mücadelesinde deplasmanda karşılaşacağı
Adanaspor maçının hazırlıklarını sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 23. hafta
mücadelesinde deplasmanda Adanaspor’a konuk
olacak. Siyah-beyazlılar, 8 Şubat Cumartesi günü
saat 16.00’da Yeni Adana Stadyumu’nda oynanacak
maçın hazırlıklarına devam etti. Teknik Direktör
Hakan Şapçı yönetiminde gerçekleşen antrenmanda
ısınma hareketleriyle başladı. Antrenman dar alan
oyunları ve şut çalışmasıyla sona erdi.

Siyah-beyazlıla, bugün yapacağı antrenmanla
Adanaspor maçının hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK deplasmana ısınıyorManisa FK deplasmana ısınıyor

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR
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